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Kristanov trgi - tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30-15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

AVTO SOLA BISER j
Drevored IMaja 4, Izola

www.biser-as.si Lz 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685 277\~""V

mserj
Si.mobil - Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

POOBLAŠČENI
PRODAJALEC

mobil

Za komunalni privez je treba 
imeti dve stalni prebivališči

Podoba in slika
To kar je na steni, 

to je slika.
To kar je na sliki 

je podoba.
To kar je ob sliki 

je model
Ta na drugi strani 
pa je vse spočel.

Model je res drugačen od podobe 
a to ni čisto nič narobe.

Umetnost je prevara 
in Rok Zelenko jo začara.

Morda smo res vse manj potrpežljivi in nas je že zelo načel ta stresni čas, vendar je res, da je igranja s 
komunalnimi privezi zdaj že marsikateremu Izolanu več kot dovolj. Pomolov, ki so obljubljali vsaj nekakšno 
rešitev problema ne postavljajo več, pomol B se ne gradi, čolni pa že rinejo na kopno.
(Mef) Na cesti je slišati informacije, da 
so se nekateri lastniki plovil že organizi
rali v društvo in da nameravajo sprožiti 
spor zaradi odpovedi privezov v komu
nalni marini. Po drugi strani pa je slišati 
jezo tistih izolskih lastnikov plovil, ki 
so se že doslej počutili drugorazredni 
najemniki, saj so morali imeti svoja plo
vila na sidrišču, medtem ko so jih imeli 
nekateri vsa leta privezana ob Sončno 
nabrežje.
Ustava nam vsem državljanom zagotav
lja enake pravice in zato je razlikovanje 
glede na kraj stalnega bivanja v naspro
tju s temeljnim ustavnim določilom. Pri

tem določilu so se že mnogi opekli, tudi 
tam, kjer je bilo njihovo ravnanje več 
kot opravičljivo in smiselno. Spomnimo 
se samo nekdanje predsednice piranske 
občinske skupščine, Jolande Kos, ki je 
pripravila odlok po katerem so imeli do
mačini prednost pri nakupu zemljišč za 
gradnjo v piranski občini. Ta njen odlok 
je sprožil pravo gonjo politikov in zain
teresiranih iz prestolnice, končalo se je 
z njenim odstopom in z umikom “spor
nega” odloka. Ko danes spremljamo te
žave Pirančanov, ki nikakor ne morejo 
oživeti svojega zvikendiranega mesta je 
jasno, kdo je takrat imel prav.

Tudi ko gre za pravico do komunalne
ga priveza zadiši po prej omenjenem 
ustavnem določilu. “Zakaj pa bi morali 
Izolani imeti več pravic do priveza kot 
mi iz kontinenta, saj je morje vendar 
državna last?”
Slišati je, da v občini že pripravljajo od
lok o dodelitvi komunalnih privezov pa 
tudi to, da imajo veliko težav pri slalomi- 
ranju okoli omenjenega ustavnega dolo
čila. V pomoč mu ponujamo naslednje
določilo: “Pravico do ko- _______
munalnega priveza ima 
vsak Izdan, ki ima stalno 
prebivališče tudi na izol
skem pokopališču”.

Prva znamenja pomladi
V mestu je zadišalo po pomladi, 
čeprav niti zima še ni dobro priš
la. Ampak, ko se komunalci lotijo 
urejanja zelenic je bolj ali manj na 
dlani, da bo v kratkem posijalo spo
mladansko sonce in bomo vsi malo 
boljše volje kot v teh vlažnih dneh.

Vprašanje za 23 Eurov
Ali ste že poravnali Mandrače- 
vo naročnino za prvo polletje 
2008? Če ste to že storili boste 
do konca meseca že prejeli novo 
IZOKARTICO z novimi možnimi 
cenejših nakupov v Izoli.

I\/I OTO MAXX

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

anka Koper

P0NEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM času-tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-tel.: 041/ 650 882

JLur) tel.: 041/ 650 375Pogrebna služb
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Dogajalnih

Izredna seja o terapevtski 
skupnosti bo na avtobusu
Seveda ne bo čisto tako, vendar je zanimiva informacija, da se bodo izolski občinski svetniki z avtobusom 
odpeljali vna Šared oziroma v Medljan, kjer si bodo ogledali terapevtsko skupnost Drevo življenja, katere gradnjo 
je izolska občina dobro podprla zdaj pa ji zavrača financiranje njenega programa. Težava je seveda v priznavanju 
lastniških deležev, posledica pa dejstvo, da skupnost deluje brez uporabnega dovoljenja.

m
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O terapevtski skupnosti na Medlja- 
nu so izolski občinski svetniki sicer 
že govorili na zadnji redni seji, ven
dar so takrat razpravo prekinili, saj 
so na mizo dobili zajeten sveženj 
dokumentov, ki naj bi pojasnili po
stopke v zvezi s samo gradnjo tera
pevtske skupnosti in vlogo ter polo
žaja občine Izola v njej.
Na seji je bil tudi predsednik druš
tva in strokovnjak s področja zdrav
ljenja odvisnosti, dr. Peter Bossman, 
ki pa mu svetniki niso dali besede, 
saj jih niso zanimala strokovna vpra
šanja s področja odvisnosti, pač pa 
povsem materialna vprašanja v zve
zi z lastništvom objekta.
Piko na i takratni razpravi je posta
vilo odkritje, da je ena od treh usta
noviteljev društva Drevo življenja 
nekdanja županja Breda Pečan, ki 
je delovanje društva vseskozi pod
pirala tudi z zelo konkretnim prora

čunskim denarjem, katerega višina 
znaša čez 400.000 evrov.
Po teh navedbah je poslanka sejo 
zapustila in tako je točka dnevnega 
reda ostala nedoknčana.
Kot je povedal podžupan Darko 
Grad, želijo s to izredno sejo pospe
šiti odločanje o tem vprašanju, saj 
se je občinskemu svetu nabralo pre
več nedokončanih obravnav med

katerimi je tudi razprava o tem, kdo 
je zakrivil napake pri pridobivanju 
potrebnih dovoljenj za gradnjo ne
profitnega bloka.
Na vprašanje o tem, ali so v tem 
obdobju dobili kakšne dodatne in
formacije in pripravili kakšne nove 
predloge pa je odgovoril, da poseb
nih novosti ni in le želijo v največji 
meri korektno končati razpravo.

IZREDNA SEJA OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE IZOLA

V četrtek, 17. januarja 2008 ob 
16. uri, bo v občinski dvorani na 
Kristanovem trgu 1 izredna seja 
Občinskega sveta občine Izola, na 
kateri bodo svetniki obravnavali 
izključno eno tematiko, ki zadeva 
dejavnost terapevtske skupnosti 
»Drevo življenja«.
Pred tem, ob 14.30, bo organizi
ran tudi ogled prostorov Društva v 
Medljanu, katerega se bodo udele
žili tako svetniki kot občinsko vod
stvo.

Korespondenčno o Nova cesta v izolski 
težavah izolskih ribičev industrijski coni
Zaradi novonastalih razmer ob uvedbi hr
vaške ekološko - ribolovne cone (ERC), 
se je na pobudo strank SDS, LDS, Izola je 
naša, liste Izola zbudi se ter Desus-a, na 
prvi korespondenčni seji v letu 2008, in 
sicer v petek, 11. januarja 2008, sestal 
izolski občinski svet.

Izolski svetniki so nazadnje sprejeli 
sklep o pozivu vladi k ustanovitvi de
narnega sklada za morebitno povračilo 
škode slovenskim ribičem, nastale zara
di uvedbe hrvaške ERC. S tem so pozva
li Vlado Republike Slovenije oziroma 
pristojno ministrstvo, da nemudoma 
ustanovi sklad s primerno višino denar
nih sredstev, namenjenih slovenskim 
ribičem za povračilo morebitnih stroš
kov, nastalih zaradi uvedbe hrvaške

ERC. Obenem so v sklepu določili, da je 
slovenskim ribičem potrebno zagotoviti 
tudi pravno pomoč, za kar pa bodo pre
jeli tudi uradno pisno obvestilo s strani 
Vlade RS.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
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V četrtek 10. januarja 2008 ob 14. uri, ob 
zaključku skoraj enoletnih del druge etape 
prve faze komunalnega opremljanja Cone 
mestne industrije v Izoli, je izolski župan, 
dr. Tomislav Klokočovnik uradno in slavnos
tno odprl povezovalno cesto v Coni mestne 
industrije Izola, ki povezuje Industrijsko in 
Prešernovo cesto oziroma središče mesta 
s cono.

Dejansko gre za povezovalno cesto 
med Industrijsko in Prešernovo ce
sto, dve stranski, takoimenovani 
servisni cesti in pešpot ob hudour
niku Morer, Cesta je del zazidalne
ga načrta »Kajuhova ulica - Hudo
urnik Morer«, ki je bil sprejet že v 
letu 1991 in obsega ureditev območ
ja velikosti več kot 140 kvadratnih 
metrov. Dolžina povezovalne ceste

je 260 m, skupna dolžina servisnih 
cest »A« in »B« je 280 m, dolžina 
sprehajalne poti pa 160 m. Vse ceste 
imajo tudi pločnike za pešce, javno 
razsvetljavo, vgrajene pa so tudi vse 
komunalne naprave (fekalna kana
lizacija, meteorna kanalizacija, pli
novod, vodovod, telefon in elektro 
napeljave).
Dela so zaključili v mesecu okto
bru 2007, uporabno dovoljenje je 
bilo pridobljeno sredi decembra, 
zdaj pa je cesta, ki je stala kakšnih 
654.000,00 Eur, zgrajena in v upo
rabi.
Cesta bo najverjetneje zelo po
membna ob dograditvi odseka hitre 
ceste in priključka za Izolo, saj bo 
služila kot razbremenilna cesta, še 
posebej ob konicah na začetku in 
koncu delovnega dne.
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Proračun se predstavi

Kaj smo prebrali v osnutku 
občinskega proračuna?
Izolski občinski proračun je letos prvič nastajal pod “novo metlo” in je zato v marsičem drugačen od prejšnjega, kar 
seveda že sproža različne reakcije in javne kritike, čeprav se je javna obravnava osnutka komaj začela. Pravzaprav gre za 
dva proračuna (2008 in 2009), vendar se bomo tokrat zadržali pri letošnjem.
Osnutek občinskega proračuna za letos 
napoveduje bistveno več prihodkov kot jih 
je bilo lani. Če je bilo lani v občinski blagaj
ni nekaj malega več kot 16 milijonov Evrov 
naj bi jih bilo letos več kot 37 milijonov. 
Seveda ob predpostavki, da bodo nekaj 
več denarja zbrali iz najemnin, vendar pa 
je glavna postavka vsekakor predvidena 
prodaja zgradb in prostorov s katero naj bi 
iztržili približno 7 milijonov Evrov.

Bistveno več naj bi bilo tudi denarja 
iz državnega proračuna in iz sred
stev proračuna Ev ropske unije. Iz 
tega naslova naj bi prejeli približno 
800 tisoč Eurov, ki bodo seveda ta
koj namenjeni investicijam na po
dročju urejanja ribiških pomolov in 
obale.

Kot je že v navadi je približno toliko 
tudi odhodkov, od tega bo 8,7 milijonov 
namenjenih tekočim odhodkom kot so 
plače in drugi izdatki zaposlenim, ra
zlični prispevki ter izdatki za blago in 
storitve. Transferji drugim porabnikom 
ostajajo približno na lanski ravni, zato 
pa se zelo povečujejo investicijski od
hodki.

Pri skoraj 14-tih milijonih Evrov gre v 
prvi vrsti za nakup in gradnjo osnovnih 
sredstev, polovica od tega denarja pa je 
namenjena novogradnjam, rekonstruk
cijam in adaptacijam. Po vsej verjetno
sti ta postavka vključuje prenovo Trga 
republike (ta bo stal kakšnih 1,7 milijo
na Eur, garažni hiši za pošto itd.)

Na koncu leta naj bi občina imela prora
čunski presežek v višini 476 tisoč Eur. V 
osnutku ni predvideno dodatno zadol
ževanje občine, za odplačilo kreditov 
pa bo šlo skoraj 90 tisoč Eurov.Svetniki so že digitalni, 

občina pa je še na posti
1. Spoštovane kolegice, kolegi!
Leto je okrog. Želim vam, da bi bilo 
zdravo in plodno na vseh področjih, 
predvsem pa, glede na področja ki nas 
družijo, dobro za Izolo.
Ker smo že krepko zagrizli v delovne 
obveznosti in gotovo večina načrtuje 
svoje delo tudi za več mesecev naprej, 
prosim odgovorne, predvsem “župan
stvo”, občinsko upravo in predsednike 
delovnih teles, da nam čimprej sporo
čite termine sej vsaj za prve tri mesece 
ter tako zagotovite nemoteno delo in 
prisotnost članov.
Po doslej znanih podatkih (uradne obja
ve) sklepam, da bomo proračunsko sejo 
imeli 31. januarja. Pogrešam pa še dve 
izredni seji in termine rednih sej. 
Predlagam, da rokovnik opravil posre
dujete kar po e-pošti, da bi tudi člani 
delovnih teles in svetniki lahko hitreje 
in učinkoviteje načrtovali delo na ob
činskem, pa tudi na ostalih področjih.

Aleksander Krebelj, IJN

2. Spoštovani!
V torek sem spodnjo e-pošto poslal na 
vse naslove Občine Izola, ki jih poznam. 
Do današnjega dne odgovora nisem pre
jel, zato se mi zastavljata dve vprašanji:
- ah je na naši občini sploh še kdo “raču
nalniško pismen”?
- ah na naši občini res nihče ne zna/ 
ne čuti dolžnosti informirati svetnike o 
tem kako bi naj potekalo delo v prihod
njih mesecih?
Nad delovanjem občinske uprave sem 
res globoko razočaran. “Aparat”, ki bi 
nam moral predstavljati vzor po ureje

nosti in načrtnem delu je vse prej kot to. 
Neinformiranost in očitna zmeda celo 
pri pomembnih in vsakoletnih opravilih 
(npr. sprejem proračuna) je svojevrstna 
groteska.
Prosim, da nas (svetnike in člane de
lovnih teles) nemudoma seznanite z 
rokovnikom opravil, ki naj velja vsaj za 
prvo tromesečje 2008.

Aleksander Krebelj, IJN

3. Svetnik Lucio Gobbo se strinjam z 
zgoraj zapisanim, dodajam pa še, da:
- imamo eno nedokončano izredno 
sejo,
-”baje” imamo v četrtek 17.1.2008 izred
no sejo za Drevo življenja, o kateri še 
sedaj (torek ob 9.uri dopoldne ) nisem 
obveščen in je mogoče ne bo saj je in
formacija od včeraj, a kot se dogajajo 
sedaj stvari...
- imeli smo dopisno sejo o ribištvu. Ker 
smo v SD Izola dosedaj veliko naredili 
za izolsko ribištvo (v okviru možnosti) 
in smo zelo obutljivi za to problemati
ko, sem jezen, ker nisem mogel sode
lovati kljub današnjim informacijskim 
sistemom. Obveščeni smo bili le pisno 
s priporočeno pošto z napovedjo seje 
čez dva dni. Ah je gorelo morje?. Pošte 
nihče pravočasno ni mogel dvigniti. Ko 
sem le uspel, sem ugotovil, da sem za 
malo zamudil možnost glasovanja. Naj 
spomnim pristojne (župan, podžupani, 
...), da obstajajo za obvestila tudi tele
foni, ki sprejemajo sporočila, takozvane 
SMS in elektronska pošta. Te naslove, 
preverjeno, imajo.

svetnik SD Lucio Gobbo

Predvsem investicije
Iz posebnega dela proračuna povze
mamo nekaj zanimivejših podatkov. 
Italijanska samoupravna narodna 
skupnost bo dobila le nekaj malega 
več denarja kot lani (indeks 121) kar 
v znesku pomeni 274 tisoč Eurov. 
Urad za družbene dejavnosti je sicer 
zabeležil skupni indeks rasti kar 183, 
vendar gre to predvsem na račun in
vesticij, saj posamezni porabniki ne 
bodo dobili bistveno več kot lani. Ne
kaj več denarja bo namenjenega jav
nim delom v izobraževanju, športu, 
zdravstvu in sociali, nekaj več denar
ja bo za vzdrževanje letos dobil tudi 
Zdravstveni dom. Tam najdemo novo 
poskoraj stavko, cepljenje proti H P V, 
za kar bo občina letos namenila kar 
61 tisoč Eurov.
Bistveno več denarja je namenjenega 
kulturi, športu in nevladnim organi
zacijam (indeks 220), vendar le na 
prvi pogled. Največ denarja bo na
mreč šlo za ohranjanje kulturne dedi
ščine (Marija Alietska itd.), knjižnica 
bo dobila 50 tisoč Eurov več kot lani 
(388.000 Eur), dejavnost kulturnih 
zavodov in ljubiteljska kultura pa bo
sta dobili komaj toliko kot lani. Zato 
pa bo skoraj 300 tisoč Eurov name
njenih študijam z nov kulturni dom, 
študijam za nov zgodovinsko tehnič
ni muzej in študijam za posege v Be- 
senghijevo palačo.
Športu je tokrat namenjenih dva in 
polkrat več denarja kot lani (2.483.274 
Eur), seveda pa gre tudi v tem prime
ru v glavnem za investicije v športne 
objekte. V pripravo različnih študij 
(najverjetneje za večnamensko dvo
rano) bomo vložili 1.230 tisoč Eurov, 
za različne mladinske programe pa 
bo šlo nekaj manj kot 150 tisoč Eu
rov.
Manjša je rast v izobraževanju, kjer 
imajo tudi manj investicij, v štipendij
skem skladu pa bo letos 43 tisoč Eu
rov. Tudi na področju socialnega var
stva ni velikih odstopanj od običajne 
rasti prihodkov, zato pa bo bistveno 
več denarja namenjenega različnim 
gospodarskim službam, a o tem kaj 
več prihodnji teden.

NOVO: očala Raster - očala, 
ki delujejo brez stekel!
Zasnovana na znanstvenih izsledkih dr. l/l/. Batesa

Kako delujejo?
Posebna zgradba odprtin v mreži očal omogoča fokusiranje 
vidnih zaznav, zato z njimi vidimo jasno.
Pomembnejša pa je druga funkcija: Ob nošenju očal Raster se 
naše očesne mišice aktivirajo in so neprestano v mikrogibanju, 
ne da bi se tega zavedali. S tem tako kot pri kateri koli telovadbi 
treniramo in ohranjamo očesne mišice prožne in sposobne 
pravilno obliti očesno lečo. Z njimi pomagamo odpravljati 
utrujenost oči in sčasoma preprečevati slabšanje vida. Nosimo 
jih 30 do 60 minut dnevno ob branju, gledanju televizije ali delu 
z računalnikom.
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Turistična zmedai

Krajinarji pripravljajo razstavo 
svojih rešitev, o Svetilniku pa nič
Če bi verjeli vsemu povedanemu, potem bi zdaj že napovedovali, da bo letošnja 
poletna sezona na izolski punti povsem drugačna od prejšnjih. Slišati je bilo na
mreč, da bo nagrajeni projekt ureditve svetilnika šel v realizacijo. Vendar je zdaj 
že jasno, da bomo morda dočakali le kakšen manjši krajinarski poseg v park.

4^

Napoved razstave absolventov kraji
narstva nas je razveselila, saj prav iz 
njihovih vrst izhaja skupina, ki je pred 
dvema letoma dobila prvo nagrado za 
svoj idejni projekt ureditve območja 
svetilnika. Žal se je pokazalo, da bo 
pot do realizacije tega projekta daljša, 
zato pa bomo od ponedeljka 28. janu
arja imali priložnost videti in ocenjeva
ti nekatere njihove druge projekte.

Različni projekti pri študiju krajin
ske arhitekture so že sami po sebi 
kvalitetni, obsežni in vredni pozor
nosti. Če pa je ob njih prisoten še 
tekmovalen pridih, postane ta nekaj 
več kot le to. Postane ponos. Tudi 
zato so študentje krajinske arhitek
ture pripravili razstavo njihovih del, 
ki bo na ogled od torka, 29. janu
arja, ko bo ob 19. uri tudi otvoritev 
razstave v prostorih spletne kavarne

Na vprašanje, kje so trenutno obsta
la dogovarjanja o realizaciji idej
nega projekta na Svetilniku (levo), 
smo dobili le pojasnilo strokovne 
službe občine Izola, da gre za ob
čutljiv poseg v prostor pri katerem 
ne gre prehitevati strokovnih odlo
čitev, zato bodo letos najverjetneje 
uredili le nekatere odnose v samem 
parku, na gradnjo pomolov in sku
pnega objekta pa bo treba še poča
kati. (ur)

KT1. Predstavljeni bodo projekti, ki 
so nastali v 4. letniku študija kra
jinske arhitekture, kot plod sodelo
vanja na treh javnih natečajih: Ho- 
bart waterfront international design 
competition (Hobart, Avstralija), 
Tičistan (park Tivoli, Ljubljana) in 
razvojni program za vas Martinj vrh 
(občina Škofja Loka).

REAGIRANJE

Primerjanje neprimerljivega

Uradnikom ne bi škodil 
tečaj iz osnov bontona
Vse se spreminja, zakonodaja pa še posebej in tako so nekateri trgovci in obrtniki sta
rega mesta izvedeli, da njihove opozorilne table, ki jih imajo postavljene na zelenici 
ob Sončnem nabrežju in za katere jim je občina vrsto let zaračunavala ustrezno takso, 
niso v skladu z zakonom o varnosti v cestnem prometu. Do tu vse lepo in prav in lastniki 
reklamnih tabel so bili o tem obveščeni. Toda, kako:

V skrajšani obliki povzemamo: Vaše table so postavljene v nasprotju z zakonom, 
zato vas prosimo, da jih v tednu dni odstranite, sicer bo to storila Komunala na 
vaše stroške. Sledi še sporočilo, da bodo tam postavljene enotne opozorilne ta
ble, ki jih bodo lahko uporabili za svojo reklamo.
Pravzaprav ni nič hudo narobe razen načina, kako so trgovce in obrtnike obve
stili in jim hkrati zagrozili, če v tako kratkem roku ne bodo sami odstranili table, 
ki so jo plačali ob naročilu in zanjo vsa leta pridno plačevali komunalno takso. 
Navadili so se že, da jih v zvezi z njihovim poslovanjem nihče nič ne vpraša in 
da za vse ukrepe izvejo skozi takšna sporočila lokalne oblasti. Navadili so se tudi 
na to, da jim nihče ne predstavi novih projektov, ampak zanje izvejo takrat, ko 
že ni več kaj pripomniti. Predvsem pa jih moti ta vloga objekta, čeprav smo jim 
dolga leta govorili, da so subjekt odločanja o svojem kraju.
Žal nekaterih krajevnih skupnosti praktično ni več in KS Staro mesto je že med 
njimi, zato tudi ni nikogar, ki bi trgovce in obrtnike zbral in se z njimi pogovoril 
o težavah in rešitvah, ki jih morda imajo.
Ko se izolski uradniki, na račun pro
računa, ki ga polnijo tudi trgovci in 
obrtniki, prijavljajo na različne se
minarje bi se lahko prijavili tudi na 
kakšnega iz prijaznega vedenja. Po
tem bi dopis zagotovo napisali dru
gače, predvsem pa ponudili sedanjim 
in morebitnim bodočim plačnikom 
takse za opozorilno tablo možnost, 
da jim Komunala brezplačno odreže 
drog na katerem je njihova tabla. Za 
eno dopoldne dela dveh komunalcev 
pa občine res ne bi strela vzela.

Gospod Grad, podžupan izolske občine, 
se je ponovno spravil name, češ da sem 
(kako grozno) v času županovanja moje 
žene skrbel za izolski turizem. Dobro ju
tro, odkrili ste toplo vodo, gospod podžu
pan! Alojz Pečan se ni začel ukvarjati s tu
rizmom takrat, ko je njegova žena postala 
županja! Res pa se je začel s hortikulturo 
ukvarjati nek ginekolog, ko je postal ob
činski svetnik, pridružil pa se mu je pri 
tem kovinar, ki niti svetnik ni!
S turizmom sem se ukvarjal dosti prej, že 
pred približno 30 leti. Grad tega seveda ne 
more vedeti, ker zanj do včeraj Izola ni 
obstajala. V osemdesetih in na začetku de
vetdesetih let sem organiziral deset Ribiš
kih praznikov, deset Praznikov pomladi 
in celo vrsto drugih turističnih prireditev. 
Takrat je bil Ribiški praznik razen Porto
roške noči, ki je bila ukinjena, ena največ
jih turističnih prireditev v Istri in Izolani 
to dobro vedo. Kot član mednarodnega 
organizacijskega komiteja Združenih iger 
narodov sem sodeloval pri razvoju tega 
projekta mladih. Zlasti prva leta so bile te 
aktivnosti pomembne, saj je šlo obenem 
tudi za turistično promocijo Slovenske 
Istre: 1993 v Piranu, 1994 v Izoli in 1995 v 
Kopru. In kar je verjetno vam nerazumlji
vo: vse to sem delal brez plačila, zaradi 
naše Izole!
Ko je leta 1998 takratni direktor TGZ g.i.z. 
Izola odstopil, sem na pobudo članov 
Upravnega odbora (direktorjev hotelov v 
Izoli), ne pa na pobudo moje žene in brez 
njene vednosti, sprejel delo direktorja 
TGZ g.i.z. To delo sem razen zadnja štiri 
leta opravljal kot samostojni podjetnik za 
bruto mesečno plačilo 200.000 tolarjev, od 
katerih sem seveda vse dajatve iz dohodka 
plačeval sam. Ko sem to delo prevzel, smo 
v Izoli beležili 272.000 nočitev, ko sem na 
vašo zahtevo to delo zapustil, pa je bilo v 
Izoli že nekaj časa okoli 420.000 nočitev 
na letni ravni. Seveda to ni nastalo samo 
po sebi. Veliko truda in znanja smo morali 
vložiti vsi akterji, ki smo pri tem sodelova
li. Leta 2004 sem v Splitu iz rok zastopni
ka predsednika republike Hrvaške dobil

priznanje za življenjsko delo v turizmu, ki 
ga je podelilo evropsko združenje turistič
nih novinarjev INTERSTAS iz Rima.
Zakaj sem to našteval? Zato, ker g. podžu
pan kar tako primerja moje delo z de
lom g. ginekologa, ki je, kot vse kaže, z 
izvolitvijo za občinskega svetnika postal 
strokovnjak za hortikulturo. Kolikor vem, 
na medicinskih fakultetah v Sloveniji in 
bivši Jugoslaviji, pa verjetno tudi nikjer 
na svetu ne predavajo hortikulture. Ena
ko po mojem vedenju velja tudi za kovi
narsko šolo v Kopru. Tudi marsikateri 
Izolan me je vprašal, kako to, da o tem, 
kako in kam ter kaj posaditi, odločata g. 
ginekolog in g. kovinar (zasajanje rastlin 
pri križišču Ruda, oljk in mačeh pod njimi 
na raznih koncih Izole itd.). Seveda pa se 
tudi sprašujejo, koliko stane prestavljanje 
“črepenj” iz alpskih predelov Italije po 
Izoli. Če to počne na svojem vrtu, pravijo, 
nič hudega. Da pa to počne po Izoli, brez 
načrta, po svojem osebnem “umetniškem 
navdihu”, ki se izkristalizira šele po štirih, 
petih prestavitvah, je katastrofa, saj delav
ce Komunale plačujemo mi Izolani in ne 
prej omenjeni gospod, ki celo stroške ko
munale plačuje v Kopru in ne v Izoli!
Vsa ta dela so dela za strokovnjake, ki jih 
imamo na Komunali in jih za to tudi pla
čujemo. In vsekakor Izola in izolski parki 
niso namenjeni izživljanju idej nekaterih 
“vrtnarsko navdahnjenih” posameznikov 
na naš račun.
Pogrešam uresničitev izjav kandidatov UN 
iz predvolilnega časa, da bodo prepustili 
odločanje o strokovnih vprašanjih strokov
njakom in ne politiki. Glede na to, da so 
za kar trikrat prekoračili čas stotih dni, ki 
je običajno dan na voljo novim političnim 
garnituram na vseh nivojih upravljanja 
javnih zadev, bi bilo bolje, da se g. Grad 
loti uresničevanja obljubljenega, namesto 
da izgublja energijo za izmišljanje nemo
gočih primerjav in podtikanj ter širjenje 
neresnic o ljudeh in njihovem delu, o ka
terem še pred letom dni ni imel pojma.

Alojz Rečan
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Nezadovoljni občani

Ali bodo čakajoči Izolani na silo 
prevzeli komunalne priveze?
Postavljanje pontonskih pomolov s komunalnimi privezi je obstalo. Menda je ustavitev del svetoval 
inšpektor za gradnje, lastniku marine, ki bi to moral storiti kot del svojih obveznosti ob gradnji ma
rine pa se seveda ne mudi. Ob tem je še vedno nejasno kakšen del zaliva bo v upravljanje dobila 
marina in kolikšen del bo država dala v upravljanje občini.
Zgodbi o izolskih komunalnih privezov ni vi
deti konca. Po dolgem sporu med Občino 
in turistično luko Marina v Izoli (veliko je že 
bilo napisanega o tem) je izgledalo, da se bo 
končno, z novim občinskim vodstvom, le našla 
volja do sodelovanja v smeri rešitve problema 
luke Izola - to je pravična in zakonita razde
litev izolskega akvatorja med obema subjek
toma. No, očitno temu ni tako. Postavitev 
plavajočih pomolov ob Sončnem nabrežju za 
potrebe občinskih privezov, ki se je začela no
vembra lani se je že ustavila.

Skoraj vsak dan se izolski občani, tisti, 
ki so lastniki plovil in že uporabljajo 
priveze in tisti, ki so zainteresirani za 
pridobitev priveza, zbirajo na obali in 
vneto razpravljajo o nastali situaciji. 
Pravijo, da so še posebej jezni na zadnja 
dogajanja: ko je izgledalo, da se bodo s 
postavitvjo plavajočih pomolov končno 
komunalni privezi uredili in, da bodo le
ti dodeljeni najprej izolskim občanom, 
so se dela ustavila in na enem od dveh 
na novo postavljenih pomolov iz izol
ske Marine vrnila plovila uporabnikov 
komunalnih privezov iz drugih krajev. 
Ta-ista plovila, po besedah odgovornih 
pri Komunali Izola, naj bi ostala v Ma
rini kjer so bila pripeljana ob postavitvi 
pomolov.
Pri občanih sedaj vre, zato sprašujejo:
- koliko dolgo še bodo občani Izole dru
gorazredni kar se tiče privezov,
- kako je mogoče, da se pri takšnem 
število občanov čakajočih na privez, 
Komunalno podjetje ukvarja s komer
cialnimi privezi?
- ali je prav, da imajo tujci privezana 
svoja plovila na obali (plovila so čez 
leto večinoma neuporabljena) in, da 
morajo domačini dnevno veslati do 
svojih plovil na sidrišču?

Glavna dilema razprav o tem, kateri del izolske
ga pristanišča je v upravljanju občine in kateri 
del naj upravlja marina je razrešljiva le z doku
mentom oziroma sklepom občinskega sveta, ki 
je menda leta 1998 sprejel načrt po katerem 
pomol B v celoti pripada v upravljanje marini.

V Portingu imajo namreč spravljen do
kument, ki jim ga je pred devetimi leti 
poslal takratni svetnik NSI, Marlon Ko
vačič s pripombo, da gre za dokument, 
ki ga je sprejel občinski svet. Na tem do
kumentu pa je zarisana delitev na ma- 
rinski in komunalni del kot to kaže skica 
na desni strani. Na dokumentu je še žig 
notarja s pripisom, da gre za dokument, 
ki je enak originalu. Ta dokument je 
bil menda tudi odločilen pri odločanju 
sodišča glede tega, kdo ima pravico do 
gradnje pomola B. Kot je znano je sodi
šče odločilo v prid Marinvestu.

- ali je res, da hoče Marina prevzeti ce
loten izolski akvatorij,
- komu in kako drago bodo občani pla
čevali priveze,
- zakaj predstavniki občine in občinski 
svetniki, ki so obljubljali rešitev pro
blema privezov molčijo?
- ali si Izolani zaslužimo tako stanje?
- kje je komisija, ki je bila imenovana 
za rešitev problema privezov?
...in še je vprašanj in namigovanj. 
Mogoče najbolj zaskrbljujoče je tisto, ki 
govori o možnem fizičnem prevzemu 
obale in pomolov od strani občanov.

Več kot 500 čakajočih na privez
Povprašali smo za stanje komunalnih 
privezov v pisarni Pristaniške dejavno
sti Komunale Izola. Zelo prijazno so 
nam posredovali naslednje podatke: Ko
munala upravlja z 262 privezi, od tega 
119 v Sončnem nabrežju, 62 v mandraču 
in 81 na sidrišču. Skupno 172 privezov 
je namenjenih za občane Izole.

Mandrač se je podal v iskanje omenje
nega sklepa Občinskega sveta in pregle
dali smo vse Uradne objave tja od leta 
1996 do leta 2000, vendar omenjenega 
dokumenta nismo našli. Kasneje smo 
izvedeli, da je šlo menda za delitveno 
parcelacijo tega območja, ki je bila se
stavni del dopolnjenega zakona o lukah, 
ki pa je izšel v Poročevalcu in tako tudi 
nismo našli grafične priloge. Izvedeli pa 
smo, da so takrat po občini krožile ra
zlične mape z zelo različno parcelacijo, 
očitno pa je ena od teh dobila žegen v 
obliki pečata.
Sicer pa je vprašanje ali bo ta parcela
cija obveljala, saj Ministrstvo za okolje 
in prostor zdaj na novo deli območja 
pristanišč na komunalna in komercial
na območja, pri tem pa se menda držijo 
načela, da velja tisto, kar je že nareje
nega, o novogradnjah pa bodo odločali 
čisto na novo. (ur)

Komercialnih privezov je 59, od tega 52 
namenjenih za državljane Slovenije ki 
živijo izven Izole in 7 je dodeljenih tuj
cem. 18 privezov je namenih ribičem, 
dnevnih privezov pa je 13. Od leta 1995 
do danes je na listi čakajočih na privez 
vpisanih 524 interesentov, skoraj vsi so 
občani Izole. Črnih privezov (?!) je okoli 
100.

Povedali so nam, da se vsak dan zglasi
jo pri njih nejevoljni občani in zahtevajo 
pojasnila za nastalo situacijo. Odgovarja
jo, da so že pred prazniki pripravili vso 
potrebno dokumentacijo za delo novoi
menovane Komisije za revizijo dodelova- 
nja komunalnih privezov a o komisiji ni 
ne duha ne sluha. Komisija je bila ime
novana 29 novembra lani in od takrat 
pa se ni niti še konstituirala.
Stanje je torej res nevzdržno in v taki 
situaciji je velika možnost da ljudem 
prekipi. In rešitve, ki jih najdejo ljudje 
v takih primerih niso vedno najboljše. 
Zelo prav bi bilo če bi odgovorni v občini 
čimprej nekaj ukrenili v prid občanov in 
informirali javnost o dogajanjih.
In, mi se sprašujemo, ali si Izola res za
služi, da ima najslabše urejeno luko na 
slovenski obali? cc

Iskanje izgubljenega sklepa

Novembra 2007 smo na seji Občin
skega sveta na mojo pobudo obrav
navali problematiko, povezano s 
pridobivanjem oz. dodeljevanjem 
komunalnih privezov. Po razpravi 
je bil sprejet Sklep o imenovanju 
komisije in začetku revizije dodelje
vanja komunalnih privezov.
Izolane in Izolanke obveščam, da 
komisija s svojim delom še ni pri
čela, in sicer zato, ker sploh še ni 
konstituirana. To se bo zgodilo, ko 
bo izolski podžupan, gospod Darko 
Grad, kot predsednik Komisije za 
volitve, imenovanja in mandatna 
vprašanja opravil svojo dolžnost in 
sklical prvi sestanek. Nato bomo 
člani komisije pričeli z delom in, 
tako upam, bili pri tem konstruktiv
ni in učinkoviti.
Naj povem, da sem gospoda Darka 
Grada že opozoril na zamudo, ven
dar neuspešno, zato ga s tem zapi
som pozivam, naj nemudoma skliče 
omenjeno komisijo, saj prenekateri 
Izolan nestrpno čaka na rezultate 
našega dela.
Klub svetnikov LDS 
zanj Robert MULEC
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Ni miru med mladimi

Izolski mladinski svet noče 
biti namenjen samemu sebi
Izolski mladinski svet seje prejšnji teden sestal na prvi letošnji seji. In tako kot vseh zadnjih sejah, je bilo 
tudi na tej dokaj živahno. Mladi so tokrat govorili o finančnih težavah MSI in KT1 pa tudi o težavah Shoto 
kluba in se posvetili tudi problematiki lastnega vplivanja na odločanje v lokalni skupnosti. MSI ne želi 
biti sam sebi namen ampak želijo mladi preko MSI uveljaviti svoje ideje na občinski ravni.
Najprej je pogovor tekel v tisto, že sko
raj standardno smer, ki jo predstavlja 
KT1. Udeleženci sestanka so ugotav
ljali kakšna je dejanska zadolženost, 
kako problem rešiti in tako naprej. Ob
činska revizorka trenutno pregleduje 
dokumentacijo MSI iz leta 2006 in prve 
polovice 2007, nato pa se bo posvetila 
še finančni dokumentaciji kiber kafiča 
na Kristanovem trgu. Ugotovitve bodo 
nato predali nadzornemu organu.

Zatem je pogovor stekel v nekoliko bolj 
mladinsko-konstruktivne vode. Teža
va pri delu Mladinskega sveta je bila v 
zadnjem letu nesklepčnost. To pa zato, 
ker mnogi predstavniki društev prepro
sto niso prihajalio na seje in so s tem 
izvajali obstrukcijo. No, po besedah 
predsednika MSI Tomaža Dujca so vsa 
ta društva dobila obvestilo, da bodo iz
gubila status v MSI, če njihovi predstav
niki ne bodo aktivni pri delu MSI. Vse 
to pa z namenom, da bi delovanje MSI 
čimbolj gladko steklo. Tudi zaradi pove
danega so člani razglabljali o tem, da bi 
se MSI začel politično udejstvovati, kar

REŠEVANJE KT1

Izumljanja Viktorije Carli
Gospa Viktorija Carli ima dokazano izjemno 
razvito domišljijo. Vsi, ki s(m)o imeli kakr
šenkoli opravek z njo v preteklih dvajsetih in 
morda celo več letih, vsaj za izolsko območje 
lahko to jasno in javno povemo, smo bili vsa
kokrat znova presenečeni nad njeno izjemno 
ustvarjalnostjo pri izumljanju novih in novih 
produktov, zlasti na področju kmetijskih ze
mljišč, pa še kaj drugega bi se lahko našlo.

Sedaj se je, kot vse kaže, specializirala 
na mladinsko področje in na ustvarjanje 
izmišljotin o ljudeh, ki jim je s svojim 
ravnanjem v preteklosti ustvarila vrsto 
skoraj nerešljivih problemov. Spomni
mo se samo gladovne stavke nekega 
Izolana, pa ZN Livade zahod, pa ZN 
Kredo in ZN Bolnišnica, pa zemljišča 
pod Belvederjem, ki jo je začasno odne
slo v druge kraje!
Smetano, gospa Viktorija Carli, je lizal 
vse kdo drug. In vreča, ki vas je, kot 
kaže, spet zamikala, je bila še kako pol
na, ko jo je prevzela vaša garnitura.
Kar pa se tiče vaše hčere in drugih, ki 
so prevzeli upravljanje Zavoda KT1, pa 
samo to: nikoli in nikdar nisem rekla 
ene žal besede niti na njen niti na račun 
nikogar drugega v zvezi s tem. Kje ste 
brali, slišali ali videli kakršnokoli izjavo, 
s katero naj bi želela škodovati vaši hče
ri ali jo poskušala, bog ne daj, oblatiti?

Za konec pa predsednik še opominja, da 
je rok za oddajo predlogov na Razpis za 
mladinske in otroške programe le še do 
31.1.2008, in da bi bilo škoda ne izkori
stiti ponujenih sredstev.

AM

Reševanje KT1

dovoljuje tudi zakon o mladinskih sve
tih, ter bi na ta način neposredno lahko 
vplivali na odločitve občinskega sveta o 
mladinski problematiki.
Debata se je nato obrnila na trenutno 
mladinsko problematiko, torej zaprtje 
Shoto kluba. Tomaž Dujc je poudaril, 
da so člani MSI soglasno podprli klub 
v podbelvederski dolini, ter debato celo 
razširil z idejo, da bi tam lahko zrasel 
mladinski center, saj je osnova z delom 
Shoto kluba že začrtana. Skratka, MSI 
podpira, da se čim hitreje najde rešitev 
za nadaljne delo Shoto kluba na obsto
ječi lokaciji in poziva občinsko oblast, 
da išče rešitve v tej smeri.

Kdo je umazan in kdo ne

Da pa sem podprla predlog, naj občina 
pomaga naši mladini - vedno je naša, 
izolska, ne glede na to, ali so to otroci 
teh ali onih staršev, take ali drugač
ne svetovnonazorske, narodnostne ali 
druge provenience - menim, da imam 
pravico in tudi tehtne razloge. Kdaj in 
kako se bodo naši mladi navadili voditi 
in opravljati razne dejavnosti - v pokli
cu, v društvih, v podjetjih, v krajevnih 
skupnostih, občini in konec koncev tudi 
na nivoju države - če jim tega ne bomo 
omogočili mi?
Če menite, da so se v preteklih treh le
tih dogajale v KT1 nezakonite stvari, 
ukrepajte. Sama menim, da se niso. Če 
menite, da je ravnanje gospoda Kreblja 
napačno, naštejte razloge in dokaze. Če 
pa je vaše zmedeno pisanje utemeljeno 
samo na vaši užaljenosti in prizadetosti 
zaradi trpljenja vaše hčere, bi vam pred
lagala, da “splezate malo vase” in se 
spomnite trpljenja, užaljenosti in pri
zadetosti kar precejšnjega števila ljudi v 
Izoli in drugod, ko ste jim po svoji prosti 
presoji delili “svojo pravico”.
Predlagam vam, da v bodoče razmislite, 
preden svoj gnev in ogorčenje zaradi la
stnih težav stresete na nekoga, ki s niti 
z vami niti z razlogi za vaše frustracije 
nima prav nobene zveze. In spodobilo 
bi se, da se mi prvič, ko se bova srečali, 
opravičite za svoje krivično in neresnič
no pisanje. Breda Pečan

Viktorija Carli je zapisala res lep sestavek. 
Poln poštenja in dobronamernosti. Kot bi 
ne prišel izpod peresa iste gospe, ki je še 
v času, ko je bila mlajša, najemnino za 
občinska zemljišča zaračunavala v imenu 
države. In so jo utišali. Tudi in predvsem 
jezni Izolani. Kdor je imel opravka z njo, 
jo pozna. Besede so odveč.
Kot bi ne bilo dovolj, se zdaj spet oglaša. 
S svojo resnico. Na področju, ki ga ne po
zna, in ravno njeno neznanje je lahko edi
na olajševalna okoliščina...tudi za zmerja
nje, ki ga na koncu sestavka uperi name. 
Postavlja se namreč vprašanje: »Kaj žene 
mamo, da „pljuva“ po lastnem otroku?« 
Prav ste prebrali! Kdor je bral gradivo, ki 
sem ga pripravil za odločanje na občin
skem svetu (morali bi ga vsaj svetniki in 
uprava), je lahko razbral, da gre kar 4.800 
(skoraj 20%) za poplačilo prejemkov Ma
rine Carli.
Naj torej razumem, da svoji hčeri privo
šči, da ostane brez plačila za delo, ki ga je 
(kot pravi Viktorija Carli) opravila dobro? 
Ali ni bilo dovolj že to, da je (mama) svoji 
hčeri dovolila prevzem lokala (pravi, da ji 
je pomagala), ne da bi podpisala primo
predajo in tako dokumentirala svoje iz
hodišče? Primopredaja je osnova vsakega 
prevzema! Kdo je torej storil izvirni greh 
in zakaj?
Pa vendar ne bom podlegel spodrsljajem 
nespretne mame. Vsekakor pa bom poja
snil svoje razloge.
Prvič: Kaj se je v KT1 dogajalo, je skriv
nost. Da bi jo odkrili, sem (zakonito in 
skladno s poslovnikom) predlagal usta
novitev ..komisije za pregled delovanja 
KT1“. Predlog na občinskem svetu žal ni 
bil sprejet, o glasovanju pa obstaja zapis. 
Enega hranim v mojem arhivu. Če vas, 
gospa Carlijeva, zanima, vas vabim na 
ogled. Tako vam bo jasno, kdo je bil za in 
kdo proti pregledu. Predlog torej ni zbral 
zadostne večine, preiskave ni bilo. To je 
bila edina zakonita pot, ki sem jo imel na 
voljo, da zadevo pripeljem do dna. Dosto
pa do arhiva nimam, pisanje ovadb »na 
pamet« pa je nezakonito. Ker je predlog 
»padel", sem na veselje celo nekaterih iz 
lastne stranke priznal svoj neuspeh. 
Drugič: Pri meni se je oglasil Tomaž Dujc 
(predsednik MSI) in me prosil za pomoč. 
Seveda mu je nisem mogel obljubiti, vsaj 
»čarobne" ne. Sem pa naredil to, kar lah

ko vsak odgovoren svetnik v naši občini. 
Obljubil sem mu, da bom zadevo sprožil 
na občinskem svetu in da bo MSI dobil 
jasen odgovor o tem, ali naj z zavodom 
KT1 vztraja ali ne. In točno to sem tudi 
storil. Nikakršnega denarja nisem delil. 
Sedel sem za mizo, prebral dokumente, 
ki so mi bili na voljo, premislil in pripravil 
točko dnevnega reda (v sodelovanju in ob 
pomoči MSI).
Odločitev o tem, da se MSI oziroma zavo
du KT1 pomaga, je sprejelo kar 17 svet
nikov. To je več kot dvotretjinska večina. 
Tudi sam bi glasoval za (glasov bi bilo to
rej celo 18), vendar nisem, saj je glasoval
na naprava zatajila. Ponovitve nisem zah
teval, ker bi bila nesmiselna. Predlog je bil 
sprejet! Če menite, da imam tolikšno moč, 
da lahko prepričam 17 svetnikov, se vam 
za dani kompliment sicer zahvaljujem, a 
vas moram vseeno razočarati. Moje edino 
»orožje« je iskrenost. Verjemite, ko gre za 
dobro, deluje.
Naj pojasnim še, da smo Tomažu Dujcu (v 
vlogi predsednika), MSI in zavodu KT1 res 
dali denar, vendar tudi naložili delo. Tudi 
sam sem mu večkrat rekel, naj se zaveda 
velike odgovornosti prepričati in dokazati 
vsem, da denarja nismo metali stran.
Sicer pa smo si v vlogi lastnika prostora 
vzeli tudi pravico (dolžnost) spremljati 
nadalnje delo KT1 in odpovedati najemno 
razmerje, če bi se negativno poslovanje 
nadaljevalo.
Razumite to kakorkoli želite, a pono
sen sem na dejstvo, da smo na pošten in 
odkrit način rešili breme, ki ga je naša 
nova oblast mečkala predolgo. Tako dol
go, da bi skoraj ogrozili tako obstoj zavoda 
KT1, kot MSI. Mečkanje pa prav gotovo ni 
razlog zaradi katerega so nam Izolani dali 
svoj glas.
Žal mi je, da hčerki niste svetovali bolje in 
se že takrat, ko je imela priložnost, niste 
obrnili na občinski svet. Ta bi, prepričan 
sem, tudi takrat ponudil popravni izpit 
mladim, brez bremena preteklosti.
Raje ste se odločili za drugo pot. Pot trgo
vanja, ki ni obrodila sadov. Zgolj jezo in 
grenkobo!
Ce bi se ravnal po vaših načelih....ah pu
stiva. To sva razčistila že v času, ko ste 
bili »bog in batina" izolskih zakupnikov, 
kajne.

Aleksander Krebelj, IJN
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Shoto klub

Gradbeni inšpektor ga zapira, 
mladi in občina pa ga odpirajo
Inšpektor za gradnje je tik pred novim letom izdal odločbo s katero prepoveduje uporabo prostorov nekdanjega 
lokala pod Belvederjem v katerih delujeta društvi Horizont in Shoto klub. Pa ni s samimi prostori čisto nič narobe 
razen tega, da zaradi dolgoletnega spora z občino nimajo uporabnega dovoljenja, kar pa v Izoli sploh ni redkost.

Nedvomno se je inšpektor lotil zgolj prosto
rov Shoto kluba na pobudo prejšnje občinske 
oblasti, ki je z lastnikom objekta tako ali tako 
v dolgoletnem sporu, motila pa jo je tudi de
javnost mladih, ki niso sodili v krog takoime- 
novane “sistemsko in strankarsko primerne 
mladine”. Da se bo zgodila takšna odločba je 
nekdanja županja napovedala že pred dvema 
letoma, ko je na ponovoletnem srečanju z no
vinarji zatrdila, da se diskoteka Lipa v Izoli ne 
bo zgodila. Že takrat je bilo jasno, da njena 
svarila ne letijo na Gavioli ali KT1, pač pa je 
kmalu sledilo zaprtje dvorane pri Ganoniju, 
prepoved prireditvene dejavnosti v prostorih 
Kluba izolskih študentov in dijakov pod sta
dionom in na koncu še prepoved delovanja 
Shoto kluba. In to klub temu, da so v Izoli 
številni javni objekti, ki že leta delujejo brez 
uporabnega dovoljenja

Seveda nikomur ne privoščimo težav kot 
jih imata trenutno društvi, ki delujeta pod 
Belvederjem ali kot jih je imel Canoni, ki 
je z lastnim denarjem uredil in opremil 
dvorano za več kot 500 ljudi, ki je Izola še 
danes nima. Seveda pa je takšno neenako
pravno obravnavanje posameznih subjek
tov lahko moteče.

Vsi nimajo uporabnega dovoljenja
Dejstvo je namreč, da je trenutno v Izoli 
vsaj nekaj gostinskih lokalov, ki nimajo 
uporabnega dovoljenja, brez njega je tudi 
terapevtska skupnost Drevo življenja in 
vzhodne tribune stadiona, medtem ko je 
rokometna dvorana šele pred dnevi dobi
la potrebno dovoljenje, čeprav je bilo tam 
nič koliko množičnih javnih prireditev. Za
nimiv je status nekaterih starejših objek
tov, kot sta naprimer dvorana Arrigoni in 
stara italijanska šola, ki ji uporabno dovo
ljenje velja le za nekdanjo namembnost, 
novo šolo pa smo gradili prav zaradi “ne
varnosti” bivanja v starih prostorih, kjer 
zdaj varno domujejo različne dejavnosti 
in društva. Brez takšnega dovoljenja sta 
tudi obe novi otroški igrišči in skate park, 
ki verjetno obratujejo kot pomožni ali vad
beni objekti, saj Upravna enota zanje ni 
vodila nobenih postopkov.

Od leta 1989 do danes
Zgodovina objekta pod Belvederjem v ka
terem delujeta omenjeni društvi je zelo 
razgibana in dolga, zato na kratko le nekaj 
povzetkov iz kronologije, ki so jo zapisali 
v informacijah, ki so jih poslali novinar
jem različnih medijev.
Leto 1989 - Hotel odda v zakup prikolico 
na plaži pod Belvederjem v Izoli.
Leto 1991 - Sekretariat za občo upravo ob
čine Izola izda odločbo za dela na objektu 
začasnega značaja. Ker pa z omenjenimi 
posegi še ni bilo zadoščeno zahtevam po 
varovanju okolja, je treba zagotoviti nova 
vlaganja v trajnejšo rešitev objekta in oko
lice. Investitor je takoj začel s pripravo do
kumentacije in glede na velikost posega je 
moral pridobiti gradbeno dovoljenje.

Leto 1992 - Sekretariat za občo upravo ob
čine Izola je izdal gradbeno dovoljenje s 
katerim dovoljuje ureditev plaže in posta
vitev začasnega gostinskega objekta.
Leto 1993 - Komisija za tehnični prevzem 
ugotovi, da je investitor uredil celoten 
kompleks vključno z zunanjo ureditvijo 
območja, zato investitorju lahko izdajo 
uporabno dovoljenje za gostinski lokal 
in dovoljenje za obratovanje kopališča. 
Sekretariat za občo upravo občine Izola je 
z obratovalnim dovoljenjem investitorju 
dovolil opravljanje zaprošene dejavnosti v 
novozgrajenih poslovnih prostorih.

Prvi zaplet
Glede na to, da je že nastopila turistična 
sezona je investitor zaprosil za čimprejšnje 
dovoljenje za obratovanje lokala in plaže 
ter na osnovi zapisnika o tehničnem pre
gledu tudi dobil obratovalno dovoljenje, 
uporabno dovoljenje pa naj bi dobil kasne
je. Glede na to, da je bilo obratovalno dovo
ljenje nadgradnja uporabnega dovoljenja je 
lokal, kljub večkratnim obiskom inšpekcij
skih služb, uspešno posloval.
Leto 1998 - Tržna inšpektorica ob enem od 
obiskov prvič zahtevala uporabno dovo
ljenje, ki pa ga investitor ni prejel, čeprav 
bi ga moral že poleti 1993. Inšpektorica 
prepove obratovanje lokala investitor pa 
je prepričan, da bo uporabno dovoljenje 
dobil saj bi ga moral dobiti že leta 1993. 
Toda dovoljenja ne dobi, saj Upravna eno
ta ugotovi, da se je na izdajo uporabne
ga dovoljenja pritožila Občina Izola kot 
lastnica zemljišča. Investitor lokal zapre, 
zaposleni ostanejo brez dela, lastnik brez 
prihodkov in lokal je prepuščen na milost 
in nemilost vlomilcem in vandalom. Inve
stitor začne dolgoletno pravdo za pridobi
tev uporabnega dovoljenja.
Leto 2000 - Občina Izola je vloži tožbo 
proti investitorju za odstranitev objektov 
in izročitev nepremičnin. Opis objekta 
za rušenje ustreza objektu iz odločbe, iz
dane leta 1991, ki je bil odstranjen že leta 
1993. Investitor vloži pritožbo in zahtevo 
za revizijo postopka. Postopek še traja. 
Leto 2002 - Ministrstvo za okolje in prostor 
na pritožbo investitorja odloči, naj Uprav
na enota nadaljuje s postopkom za izdajo 
uporabnega dovoljenja. Ker obstajajo dvo
mi glede skladnosti objekta s prvotno iz
danim gradbenim dovoljenjem investitor 
naroči izdelavo projekta izvedenih del.

Ta pokaže, da je objekt izveden v skladu z 
gradbenim dovoljenjem, da pa je investitor 
s pregradnimi stenami zaprl nadstrešek in 
da je s fiksno streho prekril prizidek (oder 
Shoto kluba). Vendar komisija ugotovi, da 
gre za prostor, ki je funkcionalno ločen 
od objekta za katerega je investitor zahte
val uporabno dovoljenje. Na že omenjeni 
sklep Ministrstva za okolje in prostor se 
Občina Izola pritoži na Upravno sodišče. 
Sodišče da prav Ministrstvu, Občina Izola 
se nato pritoži še na Vrhovno sodišče, ki 
prav tako zavrne njeno pritožbo.
Leto 2003 - Investitor, ki je medtem finan
čno in psihično na tleh je izropan in za
puščen objekt oddal v brezplačen najem 
in uporabo mladim, ki delujejo v društvu 
Horizont ozirona Shoto klub. Mladi so, 
skupaj z investitorjem, poskrbeli za vzdr
ževanje objekta in v njem razvili bogato 
kulturno dejavnost, ki traja še danes.
Leto 2005 - Občina Izola pripravi predlog 
Zazidalnega načrta po katerem bi na ob
močju kjer stoji objekt zrasel hotel. Mladi 
ustanovijo civilno iniciativo za zavarova
nje doline pod Belvederjem in dosežejo 
izvzetje tega območja iz predloga zazidal
nega načrta.
Leto 2006 - Glede na vztrajanje investi
torja in sklepe Ministrstva za okolje in 
prostor ter Ministrstva za javno upravo je 
bil leta 2006 opravljen ponovni tehnični 
pregled objekta, na katerem ugotovijo, da 
je stanje v primerjavi z letom 2002 nespre
menjeno. Upravna enota izda novo od
ločbo o odpravi pomanjkljivosti na katero 
pa se investitor pritoži, saj vztraja, da bi 
moral uporabno dovoljenje prejeti že leta 
1993. Razen tega bi moral ponovno naro
čiti projekt izvedenih del, ki je bil narejen 
že leta 2002, po tem letu pa na objektu ni 
bilo nobenih gradbenih del. Investitor je 
o nerazumnem zavlačevanju obvestil tudi 
Upravno inšpekcijo pri Ministrstvu za 
javno upravo, ki je ugotovila, da je od
ločanje v konkretnem primeru povsem 
izven razumnega roka in da so bili po
stopki vodeni nestrokovno o čemer so 
pismeno obvestili resorno ministrstvo in 
vodstvo upravne enote.
Leto 2007 - Konec leta je Shoto klub, kot 
brezplačni najemnik in uporabnik pro
storov v nekdanjem gostinskem objektu 
prejel odločbo inšpektorja za gradnje s ka
terim se prepoveduje uporabo gostinskega 
lokala na plaži pod Belvederjem. a.m.

Kar dva javna interesa?
V obrazložitvi za zaprtje objekta je in
špektor zapisal, da se vodenje inšpek
cijskega postopka, izrekanje ukrepov in 
vročanje inšpekcijskih odločb, šteje za 
nujne ukrepe v javnem interesu, zato se 
odločba lahko izda brez zaslišanja strank. 
S pregledom listin, preučitvijo predpisov 
in veljavnih zakonov, je gradbeni inšpek
tor ugotovil dejansko stanje in odločil v 
skrajšanem ugotovitvenem postopku. 
Inšpekcijska zavezanca (Horizont Club in 
Shoto klub) pa ugotavljata, da si gradbe
ni inšpektor očitno ni niti ogledal objekta 
katerega uporabo prepoveduje, sicer bi 
ugotovil, da ne gre za gostinski lokal, prav 
tako ni jasno kakšen javni interes je zasto
pal ob sprejemanju te odločitve. Investitor 
in društvi, ki v objektu izvajajo program 
v javnem interesu odločbo inšpektorja 
spoštujeta, vendar pripravljata pritožbo 
na odločbo in pričakujeta dogovor med 
Občino in lastnikom objekta glede možne 
rešitve tega nepotrebnega zapleta.

Predvsem interes mladih
Podžupan Darko Grad se je v začetku 
tedna podrobneje seznanil z vsebino tega 
zapleta in obljubil sodelovanje pri pogo
vorih med Občino, investitorjem in Shoto 
klubom, kjer naj bi dosegli dogovor, kate
rega rezultat bi bil ta, da bi objekt pod Bel
vederjem ostal v uporabi mladih, saj gre 
za neformalni mladinski center, ki je že v 
delovanju in katerega delo podpirajo tudi 
vse članice izolskega Mladinskega sveta. 
Medtem pa na naslov Shoto kluba priha
jajo številne izjave podpore iz vseh treh 
obalnih občin pa tudi iz drugih koncev 
Slovenije in celo iz oddaljenih dežel, od 
koder so bili nastopajoči v izolskem Shoto 
klubu.

Skoraj 300 prireditev
V skoraj petih letih so člani Shoto kluba 
spravili pod streho preko 250 prireditev, ki 
vključujejo koncerte, festivale, gledališke 
večere, pustovanja, literarne večere, poto
pisna predavanja in pogovorne večere.

Med pomembnejšimi koncertnimi dogodki 
lahko naštejemo koncert njujorških Liars, 
ki so le nekaj dni za tem nastopili kot velike 
zvezde na ljubljanskem Trnfestu, ravnota- 
ko ameriški National, ki so letos razprodali 
vse večje evropske dvorane, prekmurske 
Psycho-Path, ljubljanske Melodrom, zve
zde italijanske ska scene Vallanzaska, na 
svetovnem merilu hudo vplivne Willard 
Grand Conspiracy, velikega kantavtorja 
in glasbenika svetovnega formata Kena 
Stringfellovva, predstavnike hudo artistič
ne njujorške glasbene smetane Gang Gang 
Dance in še in še.
Ob tem je Shoto klub v teh letih omogočil 
mladim obalnim skupinam ne le možnost 
v živo uživati ter se posredno učiti od vseh 
teh svetovnih skupin, temveč tudi odigra
ti koncert z njimi ter seveda možnost so
cializacije. Shoto klub je postal zbirališče 
podobno mislečih glasbenih navdušencev, 
neglede na starost. Dal je možnost aktivni 
mladini, da se izrazi, ter da nekaj naredi za 
ta javni interes, ki ga je gradbeni inšpektor 
citiral v svoji odločbi.
Ob tem so aktivisti v zadnjih letih organizi
rali prvomajski festival, ki je bil edini tovr
stni na obali (kar je po svoje tudi nekoliko 
žalostno), izdali so 3 promocijske zgoščen
ke z glasbo še neuveljavljenih obalnih gla
sbenikov in nudili prostor za vaje le-tem.
In vse to se je zgodilo, ne da bi Shoto klub 
aktivisti sploh pogledali v občinski prora
čunski mošnjiček. Prav zdaj pa končujejo 
projekt Obalna pašteta, ki ga je letos prvič 
financirala tudi izolska občina.
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Rokometašice s porazom a ponosno
Rokomet

Izoli igra, Burji točke

Izola : Burja 25:27
Dvorana v Kraški, gledalcev 300, sodnika 
Mat. Pirc, Mar. Pirc (oba Sežana). Izola: 
Jačimovič, Benčič 2, Berdaj 1, Perič, Barič 
11, Tomič, Redžič, Hiršel 5, Barišič 2, Ču- 
lina 1, Udovič 1, Poropat 2. Trener: Boris 
Čuk. Burja: Petkovič, Božič, Bombač 1, 
Rajčevič 2, Pešič 11, Jakomin, Bošnjak, 
Kocjančič, Gatarič 5, Grižančič, Hozjan, 
Uremovič 1, Pensa 4, Fink 3. Trener: Vili 
Zvonarič.
Kakovost obalnega ženskega rokomet
nega derbija sicer ni bila na visoki ravni, 
kljub temu pa so privrženci obeh klubov 
v lepem številu napolnili starejšo izolsko 
športno dvorano. Zmaga, ki je izjemno 
pomembna v boju za obstanek, je odšla 
na Škofije.
Rokometašice Burje so bile že zaradi treh 
tujih okrepitev favoritinje, poleg tega pa je 
v izolskih vrstah manjkala najbolj izkuše
na igralka Petra Adamič. Vendar se je re
zultat nagnil na stran gostij šele v sklepnih 
minutah. Tokratni sosedski obračun je 
vnovič dokazal, da lahko prava motivaci
ja razveljavi tudi pripisano vlogo favorita. 
Domačinke, ki so doživele še eno pomla
ditev, so namreč presenetile z odločno in 
borbeno predstavo, tako da so pretežni del 
tekme vodile. Do preobrata je prišlo, ko je 
v vrata Škofij stopila Kristina Hozjan, ki 
je poleg ubranjene sedemmetrovke z od
ličnimi obrambami izničila pet zapored
nih napadov Izolank.
Gostje so tekmo začele nesproščeno, do
mačinke pa so zlasti s prizadevno igro v 
obrambi presenetljivo kmalu prišle do 
treh golov prednosti. V sicer živčni in 
raztrgani igri, v kateri ni manjkalo tehnič
nih napak, so si domačinke zlasti s serijo 
zadetkov Baričeve priborile nekaj golov 
naskoka, vendar prednost ni presegla šti
rih zadetkov.
Do običajnega padca igre Izolank v dru
gem polčasu, na katerega so računali v 
taboru Burje, tokrat ni prišlo, saj so doma
činke ohranile ritem igre in prednost. In 
če pri Burji novinki Uremovičeva in Pen
sa (Kertova zaradi bolezni ni igrala) nista 
upravičili pričakovanj, je svojo kakovost 
potrdila Darja Pešič, ki je tudi v drugem 
polčasu neumorno tresla domačo mrežo. 
Zaradi poškodbe je bila sicer pet minut 
odsotna s parketa, a jo je v tem času dobro 
nadomestila nekdanja Izolanka Gatariče- 
va. Do odločilnega zasuka je prišlo deset 
minut pred koncem, ko je v vratih Burje 
Petkovičevo zamenjala Hozjanova, ki je z 
odličnimi obrambami skoraj povsem za
klenila svoja vrata. To je sprva pripeljalo 
do izenačenja, zatem pa do minimalne 
prednosti škofijskih rokometašic. Minuto 
pred koncem je Burja vodila s 26:25. Izo- 
lanke so še imele možnost za izenačenje, 
a se jim je protinapad izjalovil, Pešičeva 
pa je ob izteku tekme s strelom z devetih 
metrov potrdila zmago Škofij.
Čeprav bi si rokometašice Izole tokrat za
služile vsaj točko, pa izolski tabor bolj kot 
prvenstveni poraz skrbijo neuspehi na or
ganizacijskem področju. Zaradi finančnih 
težav kluba so namreč vprašljivi nastopi 
moštva v nadaljevanju sezone. Odločitev o 
tem naj bi bila znana v dobrem tednu dni. 
Kristina Hozjan, Burja: “Bile smo zelo
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motivirane, a smo slabo začele. K sreči 
smo se zbudile ob pravem času in tako 
prišle do težko pričakovane zmage.” 
Urška Benčič, Izola: “Kljub pomanjkanju 
treningov pred derbijem smo se dobro bo
rile, žal pa smo spričo neizkušenosti nare
dile preveč napak.” BV

Futsal

Calciatori vabijo
Klub malega nogometa, vabi na prvenstve
no tekmo 13.kroga 1.slovenske futsal lige 
med domačo ekipo IZOLA in ekipo DOBO
VEC. Tekma bo v soboto, 19.1.2008 ob 20 
uri v športni dvorani Izola, Kraška.
4. krog tekmovanja U-21 
IZOLA:ETREM SODRAŽICA 
Ponedeljek, 21.1.2008 ob 19:30, športna 
dvorana Izola, Kraška.

segla tudi Urška Čotelj z uvrstitvijo med 
8 najboljših. Za med 4 je s 3-0 izgubila z 
Zalo Veronik iz radeljskega Preventa.
Do kolajne je z odlično igro pri kadetinjah 
prišla Maja Grizelj. V polfinalu je s 3-1 iz
gubila proti Basičevi iz ekipe TIS Zagreb. 
Lep uspeh pa je dosegla tudi Lara Zakraj
šek z uvrstitvijo na glavni turnir in med 8 
najboljših. Tako kot Maja je tudi Lara, v 
boju za uvrstitev med najboljših 8, izgubi
la proti Basičevi. Rezultat je bil 3-1.
Pri mladincih se je najbolje odrezal Gregor 
Vukovič, ki je klonil šele v polfinalu. Pot v 
finale mu je preprečil Poročnik iz Radelj 
ob Dravi, ki ga je premagal s 3-0. Na glavni 
turnir se je uvrstil še Simon Frank, ki je 
izgubil tekmo za uvrstitev med 4 najboljše 
s 3-0 proti Peperkotu iz ljubljanskega Ka
juh Slovana.

Namizni tenis

Pingpongaši spremenljivo
V Ljubljani na Olimpiji je v soboto pote
kal 1. odprti turnir RS za člane in članice. 
Tekmovalci in tekmovalke Arrigonija so 
turnir odigrali nasplošno pod pričakova
nji. Sama igra ni nikakor stekla, preveč 
je bilo osnovnih napak, kar je botrovalo 
nadpovprečni živčnosti tekmovalcev in 
tekmovalk. Turnir je bil za nas koristen 
predvsem zato, da vidimo kam realno 
sodimo pred pričetkom drugega dela li
gaškega tekmovanja, ki se bo pričelo proti 
koncu tega meseca.
Najbolj ese je med dekleti uvrstila Kristin 
Fatorič, ki pa se je tudi edina uvrstila na 
glavni turnir. Za preboj med 16 najboljših 
je z 4-0 izgubila z bolgarsko reprezentant
ko As j o Kasabovo. Pri članih se je najbolje 
odrezal Kristjan Ludvik, ki je ravnotako 
izgubil boj za uvrstitev med najboljših 16 
z 4-0, proti Urošu Slatinšku iz novomeške 
Krke. Na glavnem turnirju je med člani 
nastopal tudi Gregor Vukovič, ki pa je za
pravil priložnost uvrstitve med najboljših 
32 proti Tončku Ropoši iz Kerne Puconci. 
Rezultat je bil 4-1.
V nedeljo je v Zalogu pri Ljubljani potekal 
29. memorialni turnir Adolfa Jakhla na 
katerem so poleg slovenskih tekmovalcev 
in tekmovalk nastopili tudi tekmovalci in 
tekmovalke s Hrvaške.
V kategoriji mlajših kadetov se je na glavni 
turnir uvrstil Erik Pavlin, ki je izgubil te
kmo za preboj med najboljših osem proti 
Jorgiču iz hrastniškega Kemičarja s 3-0. 
Svoj najboljši rezultat je dosegel Andrej 
Germek, ki je za med najboljše 4 izgubil s 
3-0 proti Paviču iz Vesne - Zalog. Svoj naj
boljši rezultat pri mlajših kadetinjah je do-

Jadranje

Olimpijci so v Avstraliji
V velikem zalivu Port Philip pred Mel
bournom v Avstraliji se je s prvimi piovi 
elitne v ponedeljek začela prvokategorna 
regata Sail Melbourne, elitna preizkušnja 
v olimpijskih jadralskih razredih. Med 
svetovno jadralsko elito na regatnih poljih 
v prostranem Port Philip Bay jadra tudi 5 
slovenskih jadralk in jadralcev, ki v pone
deljkovih uvodnih kvalifikacijskih plovih 
v zmernem in srednjem močnem vetru 
z 12 do 20 vozli v svojih kvalifikacijskih 
flotah prvi dan niso bilo v ospredju. Še 
najvišje, na 20. mestu med 69. jadralci 
težkokategornega moškega enoseda finn, 
je 26-letni Koprčan Gašper Vinčec, ki je 
začel z slabim 28. mestom, v drugem plo- 
vu, ko je bilo vetra na polju že precej več, 
pa končal kot 10.
Gašper, ki je s češkim trenerjem Roma
nom Teplyjem v Melbourne odpotoval že
2. januarja in ga na morju pred jadralnim 
klubom Black Rock od 20. do 29. januar
ja čaka jadranje na letošnje m svetovnem 
prvenstvu v finnu, s svojim regatnim za
četkom v olimpijski sezoni seveda ni bil 
zadovoljen, saj je bil v minulih dneh med 
skupni treningom s slovitim Angležem 
Benom Ainsliejem (Ainslie je 4-kratni 
svetovni prvak in olimpijski zmagovalec v 
finu v Atenah) in lanski m svetovnim pr
vakom Špancem Raffaelom Trujillom na 
morju od tekmecev hitrejši. »Hitrejši že, 
škoda, da nisem tudi jadralsko pametnejši 
od njiju,« se je po povprečnem začetku v 
Melbournu na lasten način pošalil Vinčec. 
Podobno »razveseljive« novice za sloven
sko jadranje so prišle tudi z regatnih polj 
pred Sandringham Yacht Club, kjer med 
80 moškimi in 48 ženskimi posadkami 
razreda 470 jadrata posadki Karlo Hme
ljak in Mitja Nevečny ter sestri Teja in 
Alja Černe, ki sta v Avstraliji z novima

P0QLED S STRANI
piše:

(((j,/ Žarko Kovačič

Danes se začenja evropsko rokomet
no prvenstvo. Med udeleženci je tudi 
naša izbrana vrsta. Veliko prahu se je 
dvigalo okoli nje, tako, da so tudi ape
titi bolj skromni. Vsi napovedujejo, da 
je prva tekma tista, katera bo že dala 
večino odgovorov. Premagati Čehe in 
osnovni cilj bo dosežen. Skoraj bi ver
jel, da smo končno le začeli razmišljati 
z »glavo«. Vendar pa je naša kvaliteta 
sposobna tudi več, če ne bo stranskih 
učinkov. Tedaj smo sposobni priti tudi 
do olimpijskih iger. Točnih napovedi se 
vsi izogibajo, prevečkrat smo zavozili. 
Vsak scenarij bo še enkrat več odprl 
nove fronte.
Doma so aktivne samo rokometašice. 
Krimu se je ob zadnji zmagi v evropski 
ligi, le uspelo uvrstiti v naslednje te
kmovanje. Igranje v pokalu EHF seve
da ni tako atraktivno kot liga prvakinj, 
bi pa ob osvojitvi pokala nekaj malega

bilo vrnjeno. Spoznanje, da so le malo 
preveč razmetavali »sosedov« denar, 
na klopi pa je ostajal cvet slovenskega 
ženskega rokometa, morda le ni pre
pozen. Kdo je bil glavni »nabavni«? 
Morda niti ni toliko pomembno, bolj 
gre za zaviranje domače kvalitete. Ob 
vsem pa bo tokrat račune moral plačati 
trener Čotar.
Uvod v novo tekmovalno sezono, če
prav s tekmami jesenskega dela, je 
bil sosedski derbi proti Burji iz Škofij. 
Predzadnji proti zadnjemu. Lepo je 
bilo zopet videti polne tribune, roko
met pa primeren trenutnim pozicijam. 
Izolanke so žal zamudile priložnost za 
prve prvenstvene točke. Ob vseh pro
blemih na plečih so prikazale hrabro in 
dopadljivo igro. Kako bi se končalo, če 
bi klubska blagajna premogla kaj plu
sa. Škofjotke so se v tem delu prven
stva krepko ojačale, kar štiri nove tuj
ke si lahko privoščijo. Tri so v soboto 
tudi zaigrale in če bi našim uspelo le 
malo umiriti Pešičevo, bi točke sigurno 
ostale v Izoli. V naslednjih tekmah bo 
težko ponoviti te »želje«, počakati bo 
potrebno na povratno srečanje na Ško
fijah. Verjetno bo tisto, da jim sosede 
dvigajo adrenalin. V razpravah po kon
cu tekme je nekaj letelo tudi na stroko. 
Vsemu žal ne morem pritrditi.

žSš AVTOCENTER
Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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A n TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

trenerjema Tinetom Možeto m in Bran
kom Brčinom. Hmeljak in Nevečny, ki sta 
v interni slovenski igri za 01 v Pekingu že 
zmagala v dvoboju s posadko Tomaž Čo- 
pi-Luka Verzel.
Najnovejše vesti iz Avstralije pravijo, da 
je močan veter (lokalni mornik), ki “pote
gne” prek velikega Melbournskega zaliva, 
v razmeroma plitvih vodah dvigne precej
šen val, v tretjem jadranju na regatah Sail 
Melbourne marsikomu pomešal štrene. 
Visok val in 16 do 18 vozlov vetra v peti 
regati, ki je narasel do 25 vozlov v šesti 
preizkušnji je marsikatero posadko pri
moral k čuvanju jadralske opreme, saj ve
čino sodelujočih kmalu za to regato čaka 
še letošnje svetovno prvenstvo.
V danih razmerah je je tudi olimpijski pr
vak v razredu finn, Ben Ainslie, z dvema 
zmagama postavil “stvari na mesto” in 
se postavil na prvo mesto, pred rojakom 
Wrightom, s katerim imata enako število 
točk. Bolje je jadral tudi Gašper Vinčec, ki 
je uplenil osmo ter šesto mesto ter napre
doval na 14.
V razredu 470 sta v moški konkurenci, 
Karlo Hmeljak in Mitja Nevečni z enim 16. 
in 13. mestom nazadovala na 28. mesto.
V ženski pa sta sestri Teja in Alja Černe 
v peti regati prezgodaj štartali in si deli
li usodo s 13. posadkami ki so bile v tem 
dnevu diskvalificirani in sta po šestih od 
načrtovanih desetih preizkušnjah na 22. 
mestu.
Zadnji teden januarja bo v Melbournu 
poleg SP v finnu tudi SP v dvosedu 470, 
v drugi polovici januarja pa prileti v Av
stralijo še Vasilij Žbogar, ki ga v začetku 
februarja v Terrigalu pri Sydneyu čaka 
svetovno prvenstvo v laserju.__________

Kick boxino

Kickboxerji bodo potovali
No, novoletni prazniki so mimo, tako, da 
se lahko že sedaj vprašamo, kaj nam bo 
prinesla nova tekmovalna sezona v le
tošnjem 2008 letu. V letošnji tekmovalni 
sezoni nas čaka v jesenskih mesecih Sve- 
tovno prvenstvo za mladince in kadete, ki

bo v Napoliju, člansko Evropsko prven
stvo, ki bo potekalo v Varni, v Bolgariji in 
drugi del v Portu na Portugalskem. Pred 
tem skoraj obvezna udeležba na nekaterih 
močnejših mednarodnih odprtih prven
stvih in turnirjih v Italiji, Avstriji, Hrvaški 
in Madžarski, da ne omenjamo najmoč
nejšega svetovnega pokala, to je Best 
Fighter v Salsomaggiore, v Italiji in še bi 
lahko naštevali.
Seveda bodo tekmovalci kluba borilnih 
veščin KiT Izola nastopali tudi v sloven
skem prostoru, kjer se bodo udeležili vseh 
turnirjev državnega prvenstva, ki potekajo 
v organizaciji Kickboxing zveze Slovenije, 
kot tudi vseh odprtih tekmovanj, katera 
bodo organizirana pod okriljem KBZ Slo
venije.
Skratka optimizem je prisoten, tako v te
kmovalnem delu, kot tudi pri samem stro
kovnem delu v klubu. Predvidena je redna 
udeležba na trenerskih in sodniških izo
braževanjih in raznih seminarjih, kot tudi 
vzgoja in licenciranje novih vaditeljev, tre
nerjev in sodnikov, kajti strokovno delo 
in znanje je porok za dobro nadaljevanje 
dela v klubu. Tudi v tem letu se bodo člani 
kluba udeležili tedenskega trening kampa 
na Rogli, pa morda še kakšnega v sosednji 
državi, kajti znanja ni nikoli dovolj.
Velika obveza so nam doseženi rezultati 
v preteklem, 2007 letu. Na Evropskem pr
venstvu za kadete, ki je potekalo na Portu
galskem, smo osvojili zlato medaljo v semi 
contactu, z naslovom evropskega prvaka 
se je okitil Jaka Hudales. Na članskem 
Svetovnem prvenstvu, ki je bilo v Beogra
du, smo bili ponosni na Ranisa Smajlovi- 
ča, ki je osvojil bronasto medaljo v light 
contactu, k temu uspehu lahko prištejemo 
še 5. mesto Jasmina Bečiroviča v discipli
ni K1 Rules. Ponovno nas Raniš Smajlovič 
razveselil še z drugo bronasto medaljo, 
katero je osvojil tokrat v disciplini semi 
contact, na drugem delu Svetovnega pr
venstva, na Portugalskem.
Poleg omenjenih so na mednarodnem pri
zorišču, na tekmovanjih Golden Giove, Au
stria Classics, Best Fighter, Croatia Open... 
še blesteli Andrej Škergat, Tomi Pečar,

SPET IZBIRAMO NAJPOPULARNEJŠE 
IZOLSKE ŠPORTNIKE
Letos lahko glasujete tudi z SMS sporočili
Telefonska številka je: 040 280 572
Očitno vam je prav glasovanje z SMS sporočili najbolj pri srcu, saj smo v tednu dni 
prejeli več kot 250 glasov za različne športnike. Predvsem so bili “pridni” tisti mlaj
ši oziroma njihovi prijatelji in sorodniki, saj so nekateri dobili glasove prav “v va
lovih”. Tudi zato smo se že na začetku odločili, da bomo po končanem glasovanju 
posamezne glasove množili z ustreznim količnikom glede na status posameznega 
športnika. Najvišji količnik bodo seveda imeli olimpijci oziroma tisti s kategoriza
cijo svetovnega razreda, potem pa kategorizirani po vrsti in nato tudi ostali glede 
na njihove rezultate. Drugače povedano: Naziva najpopularnejši izolski športnik ne 
more prejeti vsak začetnik, tudi če prejme največje število glasov, saj takšen izbor 
ne bi imel nobenega smisla. Zagotovo pa bodo tisti, ki “dosegajo” dobre rezultate, 
ob dobri podpori glasovalcev, prišli zelo visoko.
Povejmo še, da prireditev tokrat ne bo sovpadala s podelitvijo priznanj najpopular
nejšim izolskim športnikom, saj se je njen čar v množici drugih nagrajencev pre
prosto izgubil. Zato bomo tokrat prireditev pripravili še posebej slovesno, kdaj bo 
podelitev pa bo odvisno od tega v katerem obdobju bomo lahko dobili v Izolo vse 
naše najboljše športnike. Za vse, ki ne veste za koga bi glasovali pa še nekaj imen: 
Športnice: Anja Argenti, Manuela Hrnjič, Kristin Fatorič, Kristina Rahotin, Anja 
Barič, Majda Jerman, Vesna Dekleva, Natalija Dovč ...
Športniki: Vasilij Žbogar, Andrej Jereb, Tonči Žlogar, Mitja Gasparini, Anej Lovrečič, 
Blaž Vončina, Dean Maslo, Domen Vasič Stepančič, Andrej Skergat,Jaka Hudales...

Mirzed Vukalič in Dušan Lamut, ki so
nas vedno razveseljevali s svojimi uspehi. 
Ravno tako je posegla po odličnih mestih 
skupina mlajših, novih tekmovalcev, ki so 
nastopali na državnem prvenstvu. Skrat
ka osnova za motivacijo je tu, ni se nam 
potrebno zgledovati po tujih tekmovalcih, 
ker so uspešni med nami.
Skratka načrti so veliki, ambicij ne manj
ka, vendar je vse težje prepričati morebit
ne sponzorje o vložku v šport. Še sreča, da 
vsaj mlajšim tekmovalcem stojijo straši ob 
strani in da so občasni donatorji prispevali 
toliko sredstev, da se ni bilo potrebno na 
veliko ukvarjati z znano slovenske in tudi 
izolsko težavo, pomanjkanjem denarnih 
sredstev, kar pa še ne pomeni, da nismo 
imuni tudi mi na to.
V tekmovalnem letu 2008 se bomo vsaj 
skušali približati doseženim rezultatom, 
kajti zavedamo se, da je pred športom v 
življenju marsikaj še pomembnejšega. 
Preveč drugih dejavnikov vpliva na udej
stvovanje in delovanje v športu, vendar 
mu še naprej ostajamo zvezi, tisti pa ki 
so odšli, se lahko upravičeno pohvalijo »v 
tem klubu smo bili tudi mi«!

Smučanje

20. Medklubski veleslalom za pokal 
Banke Koper
V polovici sedemdesetih let prejšnjega sto
letja je bil ustanovljen Smučarski klub 
Koper, ki je bil prvi smučarski klub na 
Obali. Klub je nastal iz potrebe po združe
vanju, že kar številnih rekreativnih smu
čarjev in je omogočil bolj organizirano in 
kvalitetno rekreativno smučanje.
Skoraj logično je, da so si ti smučarski 
rekreativci zaželeli tudi malo »vijuganja« 
med vratci.
in tako je nastala ideja v Smučarskem klu
bu Koper, da bi organizirali rekreativni 
veleslalom
za vse delujoče smučarske klube na obal
no kraškem območju . Prvo tako rekrea
tivno tekmovanje je bilo 1988 na Kaninu. 
Tekmovanja so se udeležili Smučarski 
klub Portorož, Smučarski klub Sežana in 
organizator Smučarski klub Koper.

Ob izredno lepem vremenu in številni 
udeležbi rekreativnih smučarjev je bilo 
doživetje enkratno. Tekmovalo je nekaj 
čez 300 smučarjev.
V naslednjih letih so se tekmovanja vrsti
la na smučiščih Kanina, Črnega vrha nad 
Idrijo, Cerkno, ter na smučiščih v sosednji 
Italiji. V drugi polovici devedesetih let so 
se pridružili še smučarji iz Ilirske Bistrice 
in kasneje še smučarji iz Postojne in Piv
ke. Ti so se pridružili leta 2004. Ta dva 
kluba, ki gojita tudi tekmovalno smučanje 
sta prinesla »novo kvaliteto« saj predvsem 
na področju mladinskega smučanja nasto
pata s svojimi najboljšimi tekmovalci.
Po devetnajstih medklubskih veleslalomih 
ocenjujemo, da je v tem času tekmovalo 
več kot 6000 rekreativnih smučarjev sta
rih od 6 do 87 let. Največje število udele
žencev na posamezni tekmi je bilo lata 
2006, ko je tekmo organiziral Smučarski 
klub Izola na smučišču Zoncolan blizu 
Tolmezza, bilo jih je kar 563, razvrščenih 
v 13. kategorijah.
Tudi 20. jubilejna medklubska tekma v 
veleslalomu za Pokal Banke Koper, ki je 
pokroviteljstvo prevzela 1999, bo 2. in 8. 
februarja 2008 na smučišču Zoncolan v 
sosednji Italiji. 2. februarja bo medklubski 
veleslalom za mladinske kategorije, 8. fe
bruarja pa za odrasle.
Ker bo udeleženih devet klubov iz Izole, 
Kopra, Ilirske Bistrice, Pivke, Portoroža, 
Postojne in Sežane in prijave v posameznih 
mladinskih kategorijah ne bodo omejene, 
pričakujemo rekordno udeležbo več kot 
650 rekreativnih smučarjev. Na medklu
bski tekmi februarja 2008 bodo prvič na 
tem tekmovanju sodelovale novinarke in 
novinarji iz obalnokraškega območja ter 
občin Ilirska Bistrica, Pivka in Postojna.
Ob jubilejnem medklubskem veleslalomu 
bomo pripravili spominske medalja za vse 
udeležence v mladinskih kategorijah ter 
medalje in pokale za.prve tri v kategori
jah odraslih. Prehodni pokal Banke Koper 
prejme smučarski klub, ki zbere največ 
točk v vseh kategorijah.
Po podatkih s katerimi razpolagamo je to 
najbolj množična medruštvena tekma 
smučarjev rekreativcev v Sloveniji.

Na podlagi 14. člena statuta Mladinskega nogometnega kluba Izola (v 
nadaljevanju MNK Izola) in sklepa upravnega odbora MNK Izola spre

jetega na redni seji dne, 14.12.2007

sklicujemo

redno sejo občnega zbora,
ki bo v petek, 18.01.2007, ob 18.30 uri, v klubskem prostoru Mladin

skega nogometnega kluba Izola, Cankarjev drevored 28.

Prosimo člane MNK Izola in vabljene na občni zbor, da si svoje obve
znosti uredite tako, da boste občnemu zboru zanesljivo prisostvovali.

Športni pozdrav!
Upravni odbor MNK Izola

NAJPOPULARNEJŠI IZOLSKI ŠPORTNIK IN ŠPORTNICA

GLASUJEM ZA ŠPORTNIKA 

GLASUJEM ZA ŠPORTNICO
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Kdor spi vse zamudi

Držati srce v roki je 
nekaj božanskega

V izolski Mestni knjižnici se večerni klepeti z »Zanimivimi Izolani« nadaljujejo 
tudi v letu 2008. V četrtek, 10. januarja se je v prisrčnem klepetu z Natašo 
Benčič kot 27. gost predstavil izolski župan, prof. dr. Tomislav Klokočovnik.
Kdo je in kaj počne Tomislav Klokočovnik, 
zagotovo vemo vsi, kakšna pa je njegova 
življenjska zgodba, pa najbrž vedo le tisti, 
ki so mu najbližji. Skozi klepet z »Zanimi
vim Izolanom« pa nam je omogočeno, da 
spoznamo tudi tisto manj znano plat njiho
vega poklica in življenjskih izkušenj.

Kar nekaj je bilo življenjskih zgodb »Zani
mivih Izolanov«, ki so se začele s pripove
dovanjem dogodkov s Svetilnika in s spo
mini na poletno kopanje na tem priljublje
nem izolskem kopališču. Kot večina Izola
nov, je tudi Tomi, kot so ga klicali vrstniki, 
poleti tam preživljal svoj prosti čas, kar ga 
je pač bilo. Že kot gimnazijec je namreč 
poprijel za vrsto najrazličnejših počitniš
kih del za dijake in študente, od tega, da je 
v Mehanotehniki delal za tekočim trakom, 
kar se mu še danes zdi daleč najtežje, 
najbolj frustrirajoče delo, do tega, da je v 
Luki nosil težke vreče. Obenem pa je, ko 
je le bilo možno, asistiral svojemu očetu 
na urgenci ali v operacijski sobi izolske 
bolnišnice. Vse to je imelo nanj velik vpliv 
in pravzaprav je vedno vedel, da bo postal 
kirurg. Danes mirne duše lahko reče, da je 
srečen, ker je kirurg in si ne predstavlja, 
da bi počel karkoli drugega. Vsak dan ope
rira in brez tega, je dejal naš sogovornik, 
ne bi mogel živeti.

Po zaključeni maturi na koprski gimna
ziji je poletje preživel v Londonu. Želel 
si je, da bi se tam vpisal na študij medi
cine, vendar se je zaradi neugodnega 
spleta okoliščin raje vpisal na ravno tako 
ugledno medicinsko fakulteto v Padovi, 
kjer sta študirala tako Galileo Galilei kot 
njemu priljubljen Doktor Luigi iz Našega 
malega mista. Enkrat mesečno se je vračal 
domov, na okrepčilno juho in če je izpi
te uspešno opravil, tudi na sobotni potep 
po diskotekah. Bil je študent z jasno za
stavljenimi cilji. Po uspešno zaključenem 
študiju se mu je ponujala specializacija v 
Milanu, vendar se je zaradi domotožja raje 
vrnil v domače loge, kjer pa ni bilo možno 
takoj opraviti specializacije, pač pa si je 
moral vsak novopečeni zdravnik nabirati 
»kilometrino« v splošni praksi in to celi 
dve leti. Vendar je vsako popoldne, vsak 
praznik »skočil« v izolsko bolnišnico, da 
bi kaj zašil ali kaj malega operiral, samo 
da bi si nabral koristnih izkušenj. Konč
no je le dobil odobreno specializacijo in v 
razmeroma kratkem času, v treh letih in 
pol, je na podlagi dejstva, da je imel že ve
liko opravljenih operacij, končno le postal 
kirurg. Oddelek za kirurgijo srca in ožilja 
na Kliničnem centru v Ljubljani je bil ne

komu, ki ni prihajal iz elitne družbe lju
bljanskih zdravnikov, nedostopen, vendar 
naključje je želelo, da so ga videli operirati 
in tako so ga povabili medse. Njegova prva 
šefinja je bila v takratni Jugoslaviji edina 
kirurginja, Jolanda Jezernik. Od takrat se 
vsak dan, se pravi že 18 let, vozi v službo 
v Ljubljano, v Klinični center in na poti se 
mu, med poslušanjem radia, porajajo nova 
strokovna medicinska poglavja in to taka, 
ki so. bolniku olajšala ne samo operacije, 
temveč tudi okrevanje.
Prva leta v Ljubljani so bila težavna, okolje 
neizprosno. Narava dela je že od nekdaj 
takšna, da če želiš napredovati, da če si 
kot zdravnik želiš habilitacije, potem mo
raš objavljati svoje članke v znanstvenih 
revijah. Na svojem področju je tehnično 
postajal vse boljši, vendar mu je pisanje 
člankov povzročalo velike težave in to ga 
je zelo deprimiralo, a se nikakor ni vdal in 
je z vztrajnostjo, predvsem pa z mentalno 
in fizično močjo, dosegel to, kar vsi danes 
vemo, da je. V tem času je najprej magi
striral na Zagrebški Medicinski fakulteti, 
na prelomu tisočletja pa še doktoriral na 
Ljubljanski Medicinski fakulteti, vmes pa 
je bil nekajkrat tudi v ZDA, v Houstonu, 
na svetovno priznani »srčni bazi«, kjer je 
izpopolnjeval svoje znanje iz kardiovasku
larne kirurgije. Tja se konec meseca vrača 
kot predavatelj in na to je, razumljivo, zelo 

ponosen, saj je metodo, o 
kateri bo predaval, ravno 
on ponesel v svet.
Kot zanimivost je dr. Klo
kočovnik povedal, da je 
njegova najdaljša operacija 
trajala 42 ur in temu člove
ku so v tem času zamenjali 
vse žile v vseh udih.
Kot kirurg zaupa vase in 
svoji ekipi. To je ključnega 
pomena za uspeh operaci
je, saj stvari ne gredo ved

no, kot bi si želeli, in operacija lahko traja 
tudi po več ur, srce pa ne utripa, kirurg ga 
masira, ostali osuplo gledajo, ko pa srce 
končno oživi sta občutka požrtvovalnosti 
in pripravljenosti »boriti se« do konca, 
osrečujoča. Ravno tako kot je božanski ob
čutek, ko držiš človeško srce v svoji roki, 
je dejal naš župan Tomislav Klokočovnik. 
To, da je kandidiral za župana ni prese
netilo le nas, volivcev, temveč tudi njega 
samega. V politiko je šel z jasno definira
nimi cilji, sploh pa se je želel vrniti v Izo
lo in izolsko Splošno bolnišnico razviti v 
sodobni klinični center, Izoli pa dati nov 
zagon, novo podobo, nova delovna mesta, 
ki bi nastala z uveljavitvijo zdraviliškega 
turizma. Naletel je dobre in manj dobre 
ljudi, na take, ki jim gre zaupati in take, 
za katere se ve že vnaprej, da ti lažejo v 
obraz, a je že dobil debelo kožo in njegova 
neizkušenost ga ne bo več peljala na led. 
Zaradi »šumov v komunikaciji« je zastalo 
sodelovanje s sosednjima občinama, kar 
je po njegovem prepričanju velika škoda, 
saj se lahko le Obala treh sodelujočih ob
čin razvije v napredno, konkurenčno ter 
svetovljansko regijo v Evropi in v svetu.

Ksenija Orel

Rok Zelenko je iz svoje 
razstave naredil dogodek
Galerija Insula in Galerija Salsaver
de iz Izole sta prejšnji petek pripra
vili zanimivo odprtje razstave del 
slovenskega, istrskega in tudi izol
skega slikarja Roka Zelenka.
Rok Zelenko s svojimi 30-timi leti 
ustvarjanja sodi med zrele in sa
mostojne slikarske osebnosti sred
nje generacije slovenskih likovnih 
umetnikov, hkrati pa se je uvelja
vil tudi kot izjemen organizator in 
promotor na področju 
umetnosti in širše kul- 
turne zgodovine.
Rok Zelenko je ostal p 
zvest figuralnemu li- [ 
kovnemu izrazu, ven- ! 
dar pa na razstavi, ki. 
je nekakšen presek 
njegovega dela, lahko 
spremljamo njegov 
ustvarjalni in povsem 
tehnični razvoj.

Glede na njegov obsežen opus so 
na razstavi zbrana le nekatera po
membnejša dela iz posameznih 
obdobij, še največ klasike pa je bilo 
v kulturnem programu, ki je v na
daljevanju otvoritve postregel z jazz 
standardi v izvedbi Tria Mateje Dol- 
šek. In čeprav je nad Izolo padel dež 
je bilo v obeh galerijah veliko ljudi z 
zelo dobrimi vibracijami.

Oleg je dozorel pri 85-tih
Mojca Pavčič Bukovšek organizira v Me
stni knjižnici Izola brezplačne delavnice 
KAKO PRIDEM V TA TRENUTEK, ki jih 
vodita Jože Cesar in Oleg Križanovskij. V 
oktobru in novembru sta bili izvedeni dve, 
na tretjo, brezplačno delavnico, ste vablje
ni 23.1.2008, ob 19. uri v čitalnico izolske 
knjižnice.
Na dosedanjih dveh je svojo izkušnjo ude
ležencem o tem, kako zaživeti v tem tre
nutku, brez izgub energije za preteklost 
ali prihodnost, posredoval Jože Cesar. 
Vrsto let črpa iz lastnih izkušenj, zanima
jo ga mejna znanja, obiskoval je različne 
delavnice. Oleg Križanovskij je bil vrsto let 
njegov učitelj. Obremenjeni s preteklostjo 
oz. z napetostmi in strahovi za prihod
nost, ljudje pozabimo živeti sedanjost, 
TUKAJ IN ZDAJ. Da bi lažje razumeli, 
predlaga branje knjige Eckharta Tolle-ja: 
Zdaj! (Resnično tvoj je samo ta trenutek), 
Ganeš, 2002.
J. Cesar je praktično pokazal sprostitve
ne vaje, za katere si je potrebno vzeti le 
dve minuti dnevno, to je vaja dihanja brez 
misli, da bi lahko zaživeli le TA trenutek 
osvobojeni strahu in teže preteklosti oz. 
prihodnosti. Vmes je stanje, ko misel 
opazujemo, začutimo in se nekaterim se 
vrstijo slike, dogodki, drugim le občutja, 
pomembno pa je, da mislim, slikam, pu
stimo oditi, ...in ko z vajo dosežemo stanje 
brez misli, smo na pravi poti. Znanstveni
ki imajo sposobnost misel ustaviti, upora
bljajo jo kot orodje, ne da bi črpala njihovo 
energijo.Vendar pri preobrazbi človeka ne 
zadostuje le znanje. Pomembnejše od fi
zičnega je duhovno življenje. Fizično živ
ljenje živimo, da bi pridobivali izkušnje, 
da se skozi ta filter uresničuje duhovni 
razvoj, ki je ljubezen. Energija ljubezni 
deluje na vseh kozmičnih ravneh.
Prisotni na prvih dveh delavnicah so imeli 
priložnost spoznati enkratnega, duhovite
ga in optimističnega človeka, Olega Križa- 
novskija. Oleg je pisatelj, otrok ruskih star
šev, beguncev, ki so v času ruske revolucije 
v Ljubljani čakali na dovoljenje za odhod v 
Ameriko. Usoda je hotela, da je trimeseč

ni Oleg pred potovanjem zbolel za davico 
in tako za vedno ostal v Ljubljani, saj sta 
starša sta na ladji, ki se je potopila, umrla. 
Oleg je človek, ki zase pravi, da je pri 85. 
letih duhovno dozorel. Da je njegovo naj
večje darilo njegova notranjost, ki je sreč
na. Kljub hudim življenjskim preizkuš
njam (obsojen na smrt, leta partizanstva, 
Informbiro in triletni zapor,...), je ohranil 
izjemno bistrost uma, duhovno bogastvo, 
sočutje in ljubezen do ljudi in vsega, kar 
ga obkroža. Služiti drugim, je njegovo živ
ljenjsko poslanstvo, pravi. Zahvaljuje se za 
vse, kar ga je doletelo. Povsod so se mu 
odpirala vrata, ker je iskal resnico. V živ
ljenju se je naučil sprejemati tako krivice 
kot kazni. Človeku, ki ga je ovadil in je po 
njegovi zaslugi odsedel triletno zaporno 
kazen, je po tem, ko ga prosil odpuščanja, 
rekel »ne morem ti odpustiti, ker ti nisem 
niti zameril«. Zase pravi, da nima nič in 
ima vse. Ker ne vemo, kdaj bomo odšli, 
naj pred spanjem odpustimo, da bi lahko 
brez napetosti zapustili življenje, ko pri
de naš čas. Če znaš sprejemati življenje s 
humorne plati, se ne bojiš umreti. Humor 
človeka dviga, z njim je najtežji dogodek 
v življenju prebroditi lažje.Sam je dosegel 
notranjo sproščenost, ki pri njegovih letih 
kar sije iz njega. Za vse, ki tega ljubezni
vega, duhovno bogatega človeka, kakršnih 
je danes za peščico, še niste spoznali, je 
tretje srečanje priložnost, da ga spoznate. 
Oleg zase pravi, da je duhovno dozorel pri 
svojih 85. letih. Ohranil je v sebi tisto, po 
čemer hrepeni vsak človek. Ljudem vliva 
popolno vero v človeka in v smisel življe
nja.
Oleg Križanovskij je napisal štiri knjige, 
peta knjiga, v kateri opisuje duhovnost, 
je pred izidom. Vse knjige Križanovski- 
ja in Tollejeva, si je mogoče izposoditi v 
knjižnci.
Oleg Križanovskij: Mladost črnogledega 
humorista (1993), Spomini črnogledega 
humorista (1982), Komisarstvo črnoglede
ga humorista (1984), Črnogledi humorist 
za rešetkami (1987).

Marina Hrs
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“DU, JES ? "
V živo se nam bodo predstavili ustvarjalci humoristične oddaje. 

Vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.30 Bivši - The Ex Režija: Tesse Peretz 

Igrajo: Zach Braff. Amanda Peet. Jason Bateman. Charles Grodin / Dobrodušni Tom 
nima prav uspešne kariere, toda ko s Sofio dobita prvega otroka, mora sprejeti službo v 
podjetju ženinega očeta. Tam spozna dvoličnega Chipa, ki kljub invalidskemu vozičku 
ni niti najmanj nedolžen. Chip je namreč nekdaj osvajal Sofio, zato sedaj Tomu dodobra 
zagreni delo in ga vedno znova prikaže kot popolnega nesposobneža. Tom seveda ne 
misli stati križem rok in obljubi maščevanje, toda vsi načrti se kot po pravilu izjalovijo, 
kar vodi v serijo zabavnih, a za Toma sila neprijetnih nesporazumov.

ob 20.30 Instalacija ljubezni Režija: Mai a Weiss 
Scenarij: Zoran Hočevar in Maja Weiss / Igrajo: Bernarda Oman, Igor Samobor. Pesa 
Muck. Andrei Rozman Roza. Medea Novak. Branko Završan. Branko Jordan / Zagre
njena 45-letna Mojca je do grla sita zakona z bogatim, a vedno odsotnim trgovcem z 
mesom, novo iskrico življenja pa v njej obudi prihod umetnika in mladostne ljubezni 
Miloša. Hrepenenja in strasti hitro presežejo točko razuma, a Mojca se ne zaveda, da je 
postala zgolj glavni objekt ene od Miloševih umetniških instalacij - snemanja resnično
stnega filma. Toda kot je pri ljubezni običajno, se lahko karte hitro premešajo in lovec 
nevede postane plen. Nagrada Vesna, 2007 za najboljšo stransko vlogo, Pesa Muck.

Petek, 18. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.30 Bivši - The Ex Režija: Tesse Peretz 
ob 20.30 Instalacija ljubezni / Režija: Maia Weiss 

Scenarij: Zoran Hočevar in Maja Weiss / Igrajo: Bernarda Oman. Igor Samobor, Pesa 
Muck. Andrei Rozman Roza, Medea Novak, Branko Završan. Branko Jordan_________

Sobota, 19. januar 2008
Kulturni dom Izola

Predstava RIBA, RACA, RAK, napovedana za soboto, 19. januarja, je 
prestavljena na soboto, 26. januarja.

Predstava bo ob 17.00 v Kulturnem domu
Kino Odeon

ob 18.30 Instalacija ljubezni Režija: Maia Weiss 
Scenarij: Zoran Hočevar in Maja Weiss / Igrajo: Bernarda Oman. Igor Samobor. Pesa 
Muck. Andrei Rozman Roza. Medea Novak, Branko Završan. Branko Jordan 
_______________ob 20.30 Bivši - The Ex Režija: Tesse Peretz_______________

Nedelja, 20. januar 2008

Kulturni Dom Korte - ob 16.00 
predstavitev 32. knjige folklornega slovstva Glasovi, 

avtorice Nade Morato

KRUH IN RIBE
(od Bržanije preko Trsta do Soče),

z nastopom škofjotskega ženskega zbora 
pod vodstvom zborovodkinje Marjetke Popovski 

in z ogledom umetniške fotografske razstave izolskega rojaka Ljuba Radovca 
DUHOVNO ŽIVLJENJE V KORTAH.

VABLJENI VSI TISTI, KI VAM JE MAR ZA NAŠO KULTURNO DRŽO V 
MNOŽICI EVROPSKIH VELIKIH.

Kulturno društvo Korte

Kino Odeon
ob 18.30 Bivši - The Ex Režija: .lesse Peretz 

ob 20.30 Beowulf - Beowulf Režija: Robert Zemeckis

Ponedeljek, 21. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.30 Bivši - The Ex Režija: Jesse Peretz 
ob 20.30 Beowulf - Beowulf Režija: Robert Zemeckis

Torek, 22. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.30 Bivši - The Ex Režija: Jesse Peretz 
ob 20.30 Beowulf - Beowulf Režija: Robert Zemeckis

Sreda, 23. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Beowulf - Beowulf Režija: Robert Zemeckis 
ob 20.30 Elizabeta: Zlata doba - Režija: Shekhar Kapur

Četrtek, 24. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Michael Clayton - Režija: Tonv Gilrov 
ob 20.30 Elizabeta: Zlata doba - Režija: Shekhar Kapur

Palača Manzioli
Italijanska samoupravna na
rodna skupnost Izola v sode
lovanju z Italijanskim inšti
tutom za kulturo v Sloveniji 
vabi na otvoritev fotografske 
razstave

Franca Franceschija 
CHIANTI
v petek, 18. januarja 2008 ob 19.00 uri v Palači Manzioli v Izoli.
Večer bo nadaljeval z degustacijo vin vinarstva Tenuta di Lilliano Ruspoli 
iz kraja Castellina in Chianti.

Galerija Loža Koper
1 K DARE BIRSA - Slike

Otvoritev razstave slik v petek, 18. januarja 2008, ob 19. uri
18. januar - 9. marec 2008

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/6415303

20 let GALERIJE INSULA
Vljudno Vas vabimo na ogled 
razstave

ROK
ZELENKO
trideset let 
ustvarjanja

Galerija Meduza 2 Fmctusignis-Delo meseca
Gea Tanja Rusjan
Galerija Krajcar / Kristanov trg
ISTRA V SRCU razstava slik

KH- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
Teodor Tavzelj Rajski vrtovi razstava Shk

Mestna galerijia Piran
Triptihi
ANDRAŽ ŠALAMUN
Trajanje razstave do 4.2. 2008

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
študijski krožek Skozi druge kulture spoznavamo sebe

vas vljudno vabita na večer medkulturnega dialoga:

FELLA in MAKEDONIJA.
Preko pisane in pete besede, preko likovnega in plesnega izraza boste 

lahko sledili vokalnemu kvartetu FELLA, ki ga sestavljajo 
Vesna Mladenova, Majdka Kušar Pezdirec, Metoda Postolski Košir in 

Ljuben Dimkaroski.

Člani skupine vam bodo predstavili kratko prozo in poezijo iz potopisne
ga romana Fella in Makedonija ter zapeli arhaične makedonske pesmi v 
aranžmaju in pod vodstvom prof. Ljubena Dimkaroskega. Ogledali si boste 
lahko razstavljene fotografije o potovanju kvarteta Fella po Makedoniji ter 
se seznanili z enostavnimi plesnimi koraki plesa oro.

Prireditev bo v četrtek, 17. 1. 2008 ob 19. uri 
v čitalnici Mestne knjižnice Izola.
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Ura kulture

Na izolsko premiero filma so prišli 
tudi nekateri ustvarjalci filma, ki je 
s svojo zanimivo zgodbo, pisano v 
več plasteh, ves čas varal gledalca, 
ki vse do konca ne ve katera zgodba 
v filmu'je prava in katera je le in
stalacija.
Kot so povedali ustvarjalci filma po 
končani projekciji so se s scenarijem 
“tepli” takorekoč ves čas snemanja 
in celo glavni igralci vse do prve 
projekcije na lanskem slovenskem 
filmskem festivalu v Portorožu niso 
vedeli, kako se bo ta filmska pripo
ved iztekla.
Zato pa so producenti potarnali nad 
našimi distributerji in predvajale! fil
mov, ki so njihovemu filmu nameni
li premalo pozornosti, najverjetneje 
zato, ker so si za dobro promocijo 
vzeli premalo časa ali pa zato, ker 
podcenjujejo občinstvo v prepriča
nju, da vžgejo le akcijski ameriški 
trilerji ali pa z malo erotike podprta

domača produkcija. Film instalacija zelo pomembno vlogo v najbolj 
ljubezni res ni akcijski film, vendar romantičnih scenah. Ustvarjalci so 
v njem ne pogrešamo prav nič akcij- namreč te scene posneli na pobočju 
skega, saj nas s svojo večplastnostjo nad dolino Pivola in še sreča, da je
drži v nenehni napetosti. film že posnet, sicer bi idilo ves čas
Film je po svoje tudi izolski, saj v motili avtomobili, ki bodo čez to do- 
njem Izola s svojo panoramo igra lino drveli po novi trasi hitre ceste.

Za konec pa še o občinstvu. Dvora
na je bila dobro zasedena, vendar 
smo pogrešali mlade Izolane, ki jih 
je bilo komaj za vzorec. In zakaj 
tako? Naj nam pomaga odgovor pro
ducentke na vprašanje, ali si bodo 
film ogledali učenci slovenskih šol. 
“Na voljo imajo naš film in Petelinji 
zajtrk s Severino. In učitelji se odlo
čijo za tega drugega.” (DM)

Društvo invalidov Izola
Obvešča vse člane 

Društva invalidov Izola, da bo

ZBOR ČLANOV
V SOBOTO, DNE 2.2.2008 
S PRIČETKOM OB 16. URI

v Gostinski in turistični šoli Riviera Izola

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslov
nih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o spremembah in do
polnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih prostorov v najem 
(Uradne objave št.14/98) in sklepa komisije za oddajanje poslovnih prostorov v 
najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb 

za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH PROSTOROV

- PREKOMORSKIH BRIGAD 8 - velikosti 66,00 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 397,02 Eur 
Namen: storitvena dejavnost - pisarna

- GORKIJEVA ULICA 8 - 180,90 velikosti m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 1.322,09 Eur 
Namen: gostinska dejavnost - kavarna 
(poslovni prostor je potrebno prenoviti)

- GORKIJEVA 6 - velikosti 21,03 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 110,70 Eur 
Namen: storitvena dejavnost - pisarna

- KOPRSKA 20 - velikosti 66,48 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 424,40 Eur 
Namen: trgovina z neživih, ali druga storitvena dejavnost 
(poslovni prostor je potrebno prenoviti )

- PEKARNIŠKA 1 - velikosti 17,27 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 106,70 Eur 
Namen: trgovina z neživih, ali druga storitvena dejavnost

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z izbranim naje
mnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi prostora. Stroške notarskega 
zapisa plača najemnik. (Izlicitirana najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodaj
nih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.

3. Ponudnik mora v razpisnem roku vplačati varščino v višini treh mesečnih 
izklicnih cen najemnine z upoštevajem izbrane namembnosti. Varščino je treba

vplačati na naslov Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., TRR. 10100 0034770033 s 
pripisom »vplačilo varščine« in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim pa bo 
vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se bo v primeru po
dražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za enak odstotek.
V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem roku ne pod
piše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine Izola. V tem primeru je 
dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.

6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane obveznosti, 
do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz naslova najemnin že naj
etih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter navesti višino 
najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na način in pod pogoji določe
nimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani najzanimivejši pro
gram dejavnosti (namen).

9. Komisija si pridržuje pravico, da ne izbere nobene od prejetih ponudb in nima 
obveznosti do plačila stroškov ponudniku za izvedbo ponudbe.

II. DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti:
- potrdilo o vplačani varščini
- izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
- fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
- potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava RS, da ima plačane 

vse obveznosti
- potrdilo Občine Izola, da ima plačane vse obveznosti do Občine
- potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., da ima poravnane 

obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik zadostuje izjava, da 
ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti)

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti na na
slov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., Polje 9a, 6310 Izola z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«
Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici Kovačevič, s 
katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije za poslovne prostore 
Tomislav VITEZICA l.r.
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Ribarije

Ministrstvo je začelo 
odkrivati toplo vodo
Kaj lahko slovenski ribiči koristnega pričakujejo od Evropske unije? Operativni program razvoja 
ribištva do leta 2013 je kmetijski minister Iztok Jarc konec decembra poslal na potrjevanje v 
Bruselj. Projekti, kijih predvideva operativni program, lahko računajo celo na 75 odstotkov 
denarja iz evropskega ribiškega sklada. Vmes so tudi rešitve, ki jih v Izoli že dolgo poznamo.
Operativni program razvoja ribištva do leta 
2013 ima štiri prednostne osi. Prva je skrb 
za trajnostno rabo virov in prilagoditev ri
biške flote. Ribiči si tako lahko, denimo, 
obetajo pomoč pri trajnem umiku iz ribiš
tva, ko dajo svoja plovila v razrez, pri pre
usmeritvi v turizem in druge dejavnosti ter 
pri tehničnih posodobitvah na plovilih.

Pri tem bi si ribiči želeli ugodnejše raz
pisne pogoje kot doslej, pravi vodja ri
biške pisarne v Izoli Snežana Levstik, 
ki bo verjetno prva, pri kateri bodo 
potrkali ribiči, ko bodo iskali pomoč 
pri prijavljanju na morebitne evropske 
razpise. “Ribič, denimo, zamenja me
nja motor na čolnu, ko se ta pokvari, in 
ne takrat, ko je ravno na voljo evropski 
denar. Veljati bi moralo, da bi lahko z 
računi uveljavljal tudi nakupe opreme 
za nazaj, ne pa da čaka na posamezen 
razpis,” razmišlja Levstikova.

Ribogojstvo in trgovina z ribo
V drugo os sodita ribogojstvo ter pre
delava in trženje ribiških proizvodov.
V tretji osi so tako imenovani skupni 
ukrepi. Mednje, denimo, sodi priprava 
nacionalne kampanje, ki bi prebivalstvo 
prepričala, da so domače ulovljene in 
gojene ribe dokazano zdrava hrana. Pri 
nas pojemo komaj šest do sedem kilo
gramov rib na prebivalca na leto. Poleg 
tega bi ministrstvo razvijalo ribiški tu
rizem. “Turist gre z ribičem na morje, 
pomaga pri ribolovu, potem pa mu ribič 
ulovljene ribe še pripravi. Tako iztrži 
več kot le z ribolovom. To je zanimiva 
niša, ki bi jo kazalo razviti,” meni Sne
žana Levstik. Zajeten del denarja je na 
voljo tudi za razvoj ribiških pristanišč v 
Kopru, Izoli in Piranu, a morajo za to 
svoje projekte pripraviti vse tri občine.

Povezovanje ribičev in gostincev
Četrta os, trajnostni razvoj ribiških ob
močij, pa je novost tudi v Evropi. Podpira 
namreč partnerstva med ribiči, lokalno 
skupnostjo in zasebnim kapitalom pri 
projektih. “Gre za strateško povezovanje 
ribištva z drugimi dejavnostmi, najverjet
neje s turizmom, vendar na tak način, da 
je ribič enakopravni del. To je lahko lepa 
priložnost, če bomo znali prepoznati pra
ve projekte,” pravi Levstikova. V nekaterih 
evropskih državah so tako razvili že ribiš
ke vasice in ribiške muze je.
Ribiči bi lahko veliko več dosegli tudi na 
državni ravni in v razmerju do veletrgov
cev, če bi zmogli več enotnosti in poveza
nosti, so prepričani mnogi. Tako pa niti 
njihova zadruga ne deluje. “Niti ekonom
ski interes jih ni zmogel povezati,” ugotav
lja tudi Levstikova. Nekateri med njimi so 
zdaj zadovoljni, da lahko prodajajo ribe na 
tržaški ribji borzi. A to velja za kočarje in 
par mrežarjev. V Trstu dobijo več za svoje 
ribe kot doma. V Sloveniji še vedno nima
mo svoje ribiške borze. Levstikova meni, 
da je morda zanjo zdaj že prepozno.

Naša mala flotica
Slovensko morsko ribištvo se ne more pri
merjati z evropskim. Po podatkih ribiške 
pisarne ima dovoljenje za kočarjenje 28 
ribičev, od tega jih je 15 redno na morju. 
Ob njih je še 50 ribičev mrežarjev, ki jim je 
to glavni vir preživljanja, tem pa se jih ob
časno pridruži še približno 40. Plave ribe 
lovijo Riba I in Riba II, edini večji ribiški 
ladji v slovenskem morju, in še pet ribičev 
z obkrožujočimi mrežami plavaricami. To 
je celotna slovenska ribiška četa.
“Zelo se pozna, da naša država doslej 
ni imela vizije in programa, kaj z ribiš
tvom narediti, kako ga razvijati. Zato po 
mojem tudi zdaj najbrž ne bo mogoče 
uveljaviti kakšnih drastičnih izboljšav,” 
ocenjuje Snežana Levstik.

(KG, Slovensko-morje.net)

La Scuola elementare Dante Alighieri
rende noto il seguente

Avviso
Le iscrizioni per l’anno 2008/2009 alla Scuola materna 
l’Aquilone sono aperte fino al 28 febbraio 2008. I geni
tori interessati possono richiedere informazioni al nu
mero 6625240 o rivolgersi in segreteria durante l’orario 
d’ufficio.

Marino Maurel

Hotel Marina bo zaprt
Obveščamo vas, da hotel Manna v Izoli 

ne bo obratoval od 21. januarja 08 do vključno 7. februarja 08.

Stebrički gor stebrički dol
Kom aj smo se nekako navadili na 
množico stebričkov, ki so na Trgu 
republike varovali pločnik pred av
tomobili, še jih je doletela žalostna 
usoda in so se poslovili. Men da jih 
tam ne bo nikoli več, saj bo bodo
če krožišče zasedlo tudi del platoja 
pred Casinojem, vključno s kioskom 
in del terase sosednje gostilne Istra. 
Pa še vedno nismo prepričani, da bo 
promet potem hitreje potekal in bil 
tudi bolj varen.

Lakote še ni
To fotografijo lepo rejene podgane 
nam je poslal naš bralec Janez Skok 
in zraven napisal da tudi živali niso 
lačne, saj si je podgana privoščila 
brikete, ki jih je tam pustila druga 
žival. Vse skupaj pa se dogaja slabih 
15 metrov od občinske stavbe.

Turopoljca ni več
Namesto montažne bo zrasla prava sta
novanjska stavba. V soseščini pa je že 
prenovljana hišica stranke IJN.

Hvala za razumevanje.

Upokojenci se ne bojijo 
računalnikov
Tudi letos med zimskimi počitnicami, od 25. - 29. februarja, organizira
mo tečaj računalništva - internet, e-pošta, na osnovni šoli Vojke Smuč in 
Livade.
Upokojence obeh Društev vabimo, da se tečaja udeležite. Prijave sprejema
mo v pisarni
Društva ob uradnih urah: ponedeljek od 9.00 - 11.00 ure in sreda od 15.00 
- 17.00 ure.
Podrobnejše informacije prejmete ob vpisu.
Predsednik DU Marjan Pavlič

Tiho je odšla najina mama

Danica Dodič - roj. Kovačič

Zahvaljujeva se vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti ter 
darovali cvetje in sveče. Hvala gospodu župniku za obred.

Sinova Herman in Robert v imenu sorodstva
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IZ IZOLSKEGA VSAKDANA

To kar je za Postojno jama, cisto ««» izolski 
sta za Izolo kokain in heroin
Slovenski in italijanski policisti so prijeli roparja, ki sta pretekli torek oropala bencinski servis 
na Škofijah. In medtem, ko se ljudje ob meji bojijo kriminala z ene in druge strani odprte meje, 
Izolani ugotavljamo, da k takšnim dogodkom dajemo tudi mi svoj žalostni prispevek.
Policisti so bili o ropu bencinskega servisa na 
Škofijah obveščeni pretekli torek okoli 20. ure. 
Takrat še neznana storilca sta oborožena s pi
štolo in čeladama na glavah pričakala uslužben
ca bencinskega servisa, ki je pravkar zapuščal 
prostore.

Z uporabo fizične sile sta od njega zahteva
la, da jima izroči ključe blagajne, v kateri 
je bil shranjen dnevni izkupiček. Med po
tiskanjem ga je eden od storilcev z ročajem 
pištole večkrat udaril po glavi, tako da je pri
čel močno krvaveti, na glavo pa sta mu po
veznila tudi plastično vrečko. V italijanskem 
jeziku sta zahtevala, naj jima izroči denar. Po 
izvršenem dejanju, med katerim sta odnesla 
dobrih 8500 evrov, sta storilca uslužbenca 
zaklenila v sanitarije in kraj zapustila.
Med preiskavo, v kateri so pregledali tudi 
posnetke video-nadzornih kamer, so kri
minalisti ugotovili, da sta storilca za vožnjo 
uporabljala manjši osebni avto, črne barve, 
s katerim sta se odpeljala po ropu. Takoj po 
dejanju so bili o ropu obveščeni tudi italijan
ski varnostni organi, s katerimi so slovenski
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kolegi nemudoma vzpostavili stik in pričeli z 
izmenjavo podatkov in informacij o osebah 
in vozilih. Italijanski kolegi so jim sporočili, 
da preiskujejo osebe, ki se ukvarjajo s trgovi
no s prepovedano drogo, pri čemer so zasle
dili določene kazalce in podatke, da bi lahko 
bile te osebe vpletene tudi v rop bencinskega 
servisa.
Pri nadaljnjem skupnem preiskovanju so 
ugotovili, da namerava eden od osumljencev 
priti v Slovenijo. Ugotovili so, da je osumlje
ni v Izoli od domačina nabavil prepoveda
no drogo in jo tudi uporabil. Pred vrnitvijo v 
Italijo so 31-letnemu Tržačanu odvzeli pro
stost. V nadaljnji preiskavi je prišlo na dan, 
da je prav navedeni z 39-letnim Tržačanom 
izvršil kaznivo dejanje ropa bencinskega 
servisa na Škofijah. Kriminalisti so tako še 
istega dne priprli tudi drugega osumljenca, 
v neposredni bližini Izole pa so odkrili tudi 
skrivališči, kjer sta osumljenca po ropu skrila 
uporabljane predmete. Na območju starega 
Jagodja, (nad taborniškim domom) so naš
li pištolo, kapo, oblačila in čelado, ki sta 
jih storilca uporabila pri ropu.
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REAGIRANJE

E j - T i (gospod Lucio)
V Vseh tvojih člankih opažam samo in 
edinole ogromno sovraštvo do vsega kar 
nastaja po vašem polomu na zadnjih 
volitvah. Tvoje pisanje je le odraz izred
ne užaljenosti ker niste več na oblasti. 
Toda ker sam zelo rad pripišeš tudi kak
šen italijanski izrek bi lahko vedel tudi 
za tega ki pravi »MORTO UN PAPA SI 
FA UN ALTRO». Tvoje pisanje je vedno 
skrajno nedemokratično in vendar pri
padaš demokratični stranki (DS) in bi se 
že lahko sprijaznil z novim položajem 
in bil bolj prijazen tudi do nas, ki nismo 
volili tako kot si ti narekoval.
Veš, demokracija dopušča tudi dru
gačne odločitve in če res pripadaš de
mokratski stranki bi moral upoštevati 
tudi novo nastalo situacijo in ne biti 
tako zagrizeno sovražen do vsega, kar 
ni po tvoji želji. Odkar je nastala država 
Jugoslavija 1918 leta se je mnogo spre
menilo in spremenili so se tudi vladarji. 
Prebivalstvo si je vedno želelo napredka 
in svobodnega odločanja in morda so

prav zato potekale vojne in želja po svo
bodnem miru. In končno smo prišli do 
svoje države v kateri vladanje poteka 
demokratično in se ljudje svobodno z 
večino odločamo kdo naj nas vodi.
Bil si tabornik in tudi z nami modelar
ji si se udeležil marsikaterega srečanja 
in s tem si imel priliko spoznati lepoto 
naše Slovenije v kateremkoli kraju smo 
bili in lahko si opazil napredek katerega 
koli kraja in v njem zadovoljne ljudi. Na
pni svojo demokracijo in upoštevaj tudi 
mnenja večine, izražene na demokratič
nem odločanju in poskušaj se vključiti 
v napredno odločanje brez tako izrazi
tega sovraštva, ki ga boš moral prej ali 
slej zatreti v sebi.
Moje primorske korenine so globoko 
zasidrane v te kraje vse v leto 1201 in 
zadovoljen sem z vsem kar je bilo prej 
in kar se dogaja sedaj zato na vse gle
dam brez sovraštva in samo občudujem 
vsak dan lepšo, našo Izolo.

Anton Pavlovčič

Za Izolo nič novega
Kriminalisti so med preiskavo še ugotovili,
da je 21-letni Izolan v daljšem časovnem 
obdobju na različnih krajih v Izoli obema 
osumljencema prodajal kokain in heroin v 
skupni vrednosti najmanj 3500 evrov. 
Ugotovili so tudi, da je 20-letni Izolan ene
mu izmed obeh Italijanov (31-letniku) 
omogočil intravenozno uživanje heroina. 
Tudi obema Izolanoma so kriminalisti od
vzeli prostost in na podlagi hišnih preiskav 
in zbranih dokazov so zoper 21-letnika po
dali kazensko ovadbo zaradi utemeljenega 
suma neupravičene proizvodnje in pro
meta z mamili. Za 20-letnika pa so napi
sali kazensko ovadbo zaradi utemeljenega 
suma omogočanja uživanja mamil. 
Uspešno preiskan rop je odraz vztrajnega 
dela kriminalistov in dolgoletnega učinkovi
tega sodelovanja z italijanskimi varnostnimi 
organi, so povedali policisti na torkovi sku
pni tiskovni konferenci v Piranu.

tudi čas, da v Izoli pripravimo in izdamo 
jezikovni slovar povprečnega izolskega 
odvisnika. V krogih tovrstnih pacientov so 
dozorele besedne pomenke, ki so vredne 
temeljitejše študije. Za pokušino objavlja
mo le nekaj, najbolj aktualnih.
Volt - merska enota za čakanje na dozo 
pod enim od izolskih voltov, ki omogoča 
tudi čakanje v dežju in ob hudi pripeki; 
npr.: ...bo za počakat’ dva volta. Obstaja 
tudi verzija v italijanščini: Ho già aspettato 
una volta.”
Kulo - prevozno sredstvo za hitrejšo do
stavo od trgovca do kupca; npr. ...bi prišel 
prej pa so mi ukradli kulo...
Sem čist - značilen jezikovni tik odvisnika 
v pogovoru z neodvisnikom, posebej s po
licajem ali s tistim od katerega si želi izpo
soditi denar; ...sem čist že 3 mesece...
Flaš - prazna steklenica piva, ki jo odvi
snik najde v smetnjaku in jo zamenja za 
polno v najbližjem marketu, npr.: ...ne mi 
nosit’ teh umazanih flaš sem...
Panin - Strokovni izraz za dopoldanski od
merek metadona; npr.: Kaj greš pit panin? 
In to - Ločilo ki loči en stavek od drugega; 
npr: ...gremo na eno Spinto in to.
Še več izrazov pošljite na naslov: 
urednistvo@mandrac.si

REAGIRANJE

Rex še ne počiva v miru
Spoštovani Gospod Kralj, šele zdaj sem 
izvedel, da ste se me, ponovno lotili v 
znanem robatem stilu; in spet, ker bi la
hko morda dobil kakšen bralec, tokrat 
Mandrača, napačen vtis, da je morda 
kaj od tega kar pišete celo res, vam mo
ram odgovoriti:
1. Televizija Slovenija, kot nacionalna in
štitucija ne more in ne sme objavljati sli
kovnega in tonskega materiala o Rexu, 
ki je avtorsko zaščiten pri ustreznih 
mednarodnih ustanovah. Z drugimi be
sedami, čeprav je vaš, verjamem, da z 
veliko ljubeznijo zbran material o Rexu, 
koristen za ljubiteljske potrebe, je za 
nacionalko neuporaben; še več, njegova 
objava bi bila kazniva. Naš logičen ko
rak je zato bil, da se priprave dokumen
tarca o Rexu lotimo po profesionalnih 
standardih in tam kjer je treba, torej v 
Italiji, Veliki Britaniji, v Ameriki, na Hr
vaškem ... skratka povsod tam kjer smo 
kot nacionalna institucija lahko dobili 
ali kupili avtorske pravice.
2. Za dokumentarca o Rexu smo iskali 
močno osebno zgodbo, povezano se
veda z Rexom. To je zgodba njegovega 
kapitana Francesca Tarabotta, izkuše
nega pomorščaka, ki je do smrti živel v 
Genovi, kjer je bil Rex zgrajen. Na so
delovanje z nami je pristala Tarabotto- 
va sorodnica Paola Roncallo, ki nam je 
dala posebno dovoljenje, za uporabo 
njegovo bogato zapuščino fotografij, 
dnevniških zapisov, dokumentov, ki so 
sicer že v enem od genovskih muzejev. 
Brez tega preprosto ne bi šlo.
2. Težava s katero smo bili kot sloven
ska nacionalna televizija soočeni je bila 
ta, da preprosto nismo našli živečih Slo
vencev, ki bi potovali z Rexom ali bili z

njim kako drugače povezani. V Ameri
ko so naši ljudje potovali s trebuhom 
za kruhom iz Trsta s Cosulichevo Vul
cani) o ali z nemškimi ladjarji s severno
morskih pristanišč, ne pa z Rexom, ki je 
vozil iz Genove. Zato smo si pomagali 
s 96 letnim, gospodom Maksimiljanom 
Pečem, ki živi na Hrvaškem. Rexova 
zgodba, poleg tega, da se je med zave
zniškim napadom znašel v Sloveniji in 
bil potem pri nas potopljen in razrezan, 
v svojem bistvu torej s Slovenijo nima 
veliko skupnega.
3. Za nas je bilo zelo pomembno tudi 
to, da je na sodelovanje z nami pristal 
Italijan, Maurizio Eliseo, kot dobro ve
ste najboljši poznavalec Rexa, avtor 
številnih knjig na to temo in lastnik naj
večje količine originalne dokumentacije 
o njem. Poleg Fondacije Ansaldo, ki je 
naslednica dokumentacije, ladjedelni
ce Ansaldo kjer je bil Rex zgrajen, je 
bil Maurizio Eliseo tisti, brez katerega 
filma preprosto ne bi mogli narediti. 
Čeprav je Eliseo edini, ki nima nepo
sredne osebne izkušnje z Rexom, smo 
mu vseeno dali možnost nastopa filmu, 
kajti.faktografija, ki smo jo uporabili, je 
praktično vsa njegova.
Sicer smo veseli, da je bil dokumenta
rec, ki naj bi ga kmalu ponovili tudi ko
prska televizija, ter tržaški Rai, deležen 
tako velike pozornosti gledalstva. Pre
pričani smo, da bodo prav zaradi doku
mentarca več pozornosti deležna tudi 
vaša prizadevanja za ohranitev spomina 
na Rexa.
Lep pozdrav ter srečno Novo leto,

Edvard Žitnik
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Toske ni več
V hostlu Vila Veselova na Veselovi uli
ci 14 v Ljubljani sta v soboto, 12 janu
arja zjutraj, receptorka hostla in gost 
v kopalnici našla mrtvega 28-letnega 
bas kitarista Emanuela Toskiča iz Lu
cije, člana spremljevalne skupine Ma
gnifica in še številnih drugih zasedb. 
Na obali ga poznamo kot izvrstnega 
instrumentalista, ki je sodeloval v 
skupinah Strictly commercial, Areia, 
Heaven, bil je tudi redni član skupine 
Hri bar in član spremljevalne skupine 
Jana Plestenjaka. Toskič je sodeloval 
pri snemanju Magnificovega albuma 
Gran Finale, oboževalci pa so ga po
slušali na zadnjem večjem Magnifi- 
covem koncertu Grande finale v Hali 
Tivoli 23. decembra lani.
Na ljubljanski policijski postaji so po
vedali, da so jih iz omenjenega hostla 
o smrti gosta obvestili v soboto okoli 
8. ure. Na truplu ni bilo znakov na
silja, vzrok smrti pa bo pokazala ob
dukcija.

Malo je padel
Ob 22,30 so policisti dobili obvestilo, 
da se je pri Arigoniju zgodila promet
na nesreča v kateri se je nekdo poško
doval. Patrulja je na kraju ugotovila, 
da je zaradi neprilagojene hitrosti na 
mokrem vozišču padel, med vožnjo 
po Dantejevi ulici, motorist in se laž
je poškodoval. Izdali so mu plačilni 
nalog, zaradi vožnje pod vplivom al
kohola, alkoskop mu je nameril kar 
1,31 mg/l izdihanega zraka, pa so mu 
napisali še obdolžilni predlog.

Slab ponaredek
Popoldne so policisti v izolski banki 
zasegli ponarejen bankovec za 100 
EUR. Bil je med dnevnim izkupičkom 
enega od podjetij, o njegovi pristnosti 
pa je takoj podvomila bančna usluž
benka in obvestila policijo. Policisti 
so bankovec zasegli in bo poslan na 
strokovno ekspertizo.

Vsi ga drinkajo
Prometniki so ob 04.00 uri na obalni 
cesti Koper - Izola ustavili voznika OA 
- 48 letnega Koprčana, ki je sumljivo 
vijugal po cesti. Tudi pri njem alkotest 
ni ostal negativen, saj je pokazal kar 
0,99 mg/l. Tudi on se bo srečal s sod
nikom, ki mu bo izrekel najmanj 500 
EUR kazni in mu odvzel VD.

Alarm je delal
Nekaj čez pol tretjo uro zjutraj se 
je v enem od izolskih lokalov spro
žil alarm. Policisti ki so bili takoj na 
kraju so ugotovili, da je bilo v lokal 
vlomljeno skozi vrata na katerih so 
storilci razbili steklo. Kaj je bilo iz lo
kala ukradeno bo pokazala inventura, 
policisti in kriminalisti pa še zbirajo 
obvestila.

Nafte je vse manj
Med vikendom je nekdo na Maliji iz 
delovnega stroja in tovornjaka iztočil 
okoli 330 litrov dizelskega goriva. De
janje so ugotovili delavci ob nastopu 
dela. Vrednost ukradenega je okoli 
330 Eur, primer pa preiskujejo piran
ski policisti.

Vse je šlo narobe
Ob 04.00 uri so policisti v Kopru 
obravnavali 25 letnega Izolana, ki 
se je fizično znesel nad 32 letno Ko
prčanko. Na kraj obračuna se je pri
peljal s kolesom z motorjem. Zaradi 
nasilja so mu policisti izdali plačilni 
nalog, prav tako pa so ugotovili, da je 
vozil pod vplivom alkohola, saj je al
kotest pokazal kar 0,82 mg/l, zaradi 
česar pa se bo srečal s sodnikom. Pre
povedi vožnje kolesa z motorjem ni 
upošteval, saj je bil kasneje ob 05.30 
uri v Strunjanu udeležen še v promet
ni nesreči. Zaradi telesnih poškodb, 
je bil z reševalnim vozilom odpeljan 
v bolnišnico Izola. V času obravnave 
prometne nesreče je promet potekal 
izmenično po enem voznem pasu. 
Promet je bil v celoti sproščen ob 
07.30 uri.

Skuterje presahnil
Na Šaredu 35-letni domačin že nekaj 
časa pogreša svoj skuter. V zadnjih 
par mesecih so mu namreč ukradli 50 
kubično Gilero Runner rumeno črne 
barve. Ko je bila ukradena, so bile na 
njej registrske tablice KP Al-565.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 
stanovanje v prvem nadstropju za 
enako ali večje z doplačilom v Izoli, 
tel. 05/ 6527 533
- Kmetijsko travnik ali njivo, lahko za
raščeno kupim . tel 051 311 180
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ
NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 
ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj
emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 
dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 
dosegljivo ves dan.
- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 
stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 
tel 051 80 44 80
- Oddam sobo študentu, nekadilcu 051 672 160
- V Izoli oddamo enosobno stanova
nje v starem delu mesta eni, ali dvema 
dekletoma, tel 041 743 891
- Mlad in urejen par (brez otrok) 
NUJNO išče primerno veliko sta
novanje na mirni lokaciji. 041 717 
489 (popoldan) ali 041 760 964
- Resni osebi nudim brezplačno 
bivanje in hrano, ki je pripravljena 
skrbeti za starejšega v Kopru tel 
040 626 986 po 16. uri
- V Izoli ali okolici kupim ali za
menjam (Ljubljana) garsonjero ali 
manjše stanovanje z teraso ali bal
konom. tel 041 759 947
- Starejši par išče stanovanje v 
Izoli ali okolici za daljše obdobje. 
Tel.: 041 254 886
- Iščem dvosobno stanovanje za na
jem v bloku ali hiši. tel 041 275 217
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero za 
daljše obdobje, tel 040 701 108
• Zamenjam enosobno stanova
nje (40 m2) Ljubljana - Vič, za 
enako ali garsonjero v Izoli. Tel.: 
051 341 727
• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

Vozila

- Prodam Opel kadet 1.4 Club karavan, 
1.90, dobro ohranjen, tel 031 611 568
- Prodam Audi A6 avant/karavan/195., 2.0,16V, 
črne barve, dobro ohranjen, ABS, airbag, avtoala- 
rem, daljinsko zaklep., reg do 6.2008, cena 3.300 
EUR Marko 041 935 890 ali 041 544428
• Prodam DA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi
strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010
• Motor “chopper” Kimko 125, 
prevoženih 15.000 km, zelo do
bro ohranjen, nove pnevmatike, 
črne barve, prodam za 1.000 Eur. 
Ogled je možen v Izoli po dogovo
ru. Informacije: 041 584 056

Delo

- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 
pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 
in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 
578 327

Javno podjetje Komunala Izola, d.o.o.,
Industrijska cesta 8, 6310 Izola

vabi k sodelovanju

kandidate za opravljanje pogrebnega obreda na mestnem pokopališču v Izoli in pokopali
šču v Kortah.

Z izbranimi kandidati bo sklenjena podjemna pogodba.

Za morebitne informacije nas lahko pokličete na telefonsko številko 05/66 34 930.

Prijave pošljite v roku 8 dni na naslov Komunala Izola d.o.o., Industrijska cesta 8,6310 
Izola. 0 izboru bomo kandidate pisno obvestili.

VABUENI!

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinj
skih opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048
- Iščemo delavko za čiščenje po
slovnih prostorov (ob ponedelj
kih) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke 
svojo prečno flavto, zato iščem 
potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 
me spet popeljala po tipkah tega 
instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko 
za delo v strežbi z možnostjo stal
ne zaposlitve, tel: 041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in po
moč v pizzeriji za daljše obdobje. 
041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za 
osnovne in srednje šole Gsm: 041 
287 425
• Inštruiram slovenščino, italijan
ščino in angleščino na vseh stop
njah. Tel.: 040 245 683
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na 
domu Tel.: 041 233 451
• Za skromno nadomestilo nu
dim pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 
opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nu
dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Rabljeno spalnico zelo ugodno 
prodam, tel 041 776 748
- Radi bi dobili velik tepih živih barv 
(2X3m ali 2X2m), če ga ne potrebu
jete ali niste predragi nas pokličite 
tel 040 551 491
- Podarimo peč na drva. tel 041 776 748
- Za zbiratelje vrhunskih vin - prodam 
Metliško črnino 075 dl suho, črno, trga
tev 1987, flasirano 1989. cena po dogovo
ru tel. 051 823 559
- Potrebujem rabljeno pohištvo, tel 
041 344 280
- Prodam leseno brunarico, dimen
zije 400 X 300 cm, staro 4 mesece in 
ALU stole (40 kom) ter 8 zložjivih 
miz. tel 040 587 030 Jadran
- Ugodno prodamo garderobno 
omarico z ogledalom bele barve, 
tel 6415 378
- Nujno rabimo kavč. Za prevoz po
skrbimo sami. tel 031 253 268
- Prodam dobro ohranjeno zmr- 
zovalno omaro Ocean, velikost 
140x60x60, s 5 predali, tel 041 312 
940
- Prodam satelitsko anteno, tel. 041 
448 678
- Prodam stare in antične predmete, 
tel 041 711 529 od 12. - do 13. ure 
vsak dan
- Prodam 80 litrski bojler ARISTON 
za 70 Eur. Tel.041/955 603
- Prodam kmečko tehtnico do 200kg 
(tehtna površina 50cm x 70cm) za 
200 eur. tel. 041/828 605



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB®Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Za en prehod udeležencev proslave

Obdobje delovnih zmag je nedvomno mimo in tudi proslave oziroma slovesnosti 
so iz mode, razen tistih, ki so povezane s kakšno rdečo preprogo in bleščicami ter 
dobro pojedino. Nič od tega ni bilo na kratki slovesnosti ob odprtju dela ceste v in
dustrijski coni in če upoštevamo, da takoimenovana opozicija ne hodi na dogodke, 
ki jih pripravlja aktualna oblast, je bilo udeležencev ravno prav.

Svoje stare maske lahko prodate, zamenjate ali pa kupite nove...
Potrete vendere o cambiare ì vostri vecchi costumi di carnevale e avvistarne dei nuovi...
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VABLJENI !
GENTILMENTE INVITATI I

Drtstvo prijateljev mladine Izola, otroSia delavnica 'zvezdice', Gregorčičem 21, Izola 
tome etiti éfsm Is*, tim*™ per talki» 'arata'

Za prihodnost rokometa se ni bati

Tako so modrovali športni pedagogi in rokometni delavci, ko so konec prejšnjega tedna 
spremljali tekme na področnem tekmovanju osnovnošolskih rokometnih ekip. Prišle so 
mlade rokometašice iz Lucije, Škofij, Kozine in seveda iz Izole. Prav Izolanke so bile tudi 
najboljše in so premagale vse svoje nasprotnike ter tako na najboljši način pritrdile tistim, ki 
pravijo, da je Izola mesto rokometa. Prava škoda je, da se športna kariera deklet, tudi zaradi 
finančnih težav rokometnih klubov, konča že pred vstopom v zrela rokometna leta.

Mandrač je tednik,
WWW.mandraC.SI pa je izolski spletni dnevnik
Naj vsako jutro tudi pri vas doma zadiši po svežih novicah, zanimivostih in napovedih, brez katerih ni moč 
biti pravi Izolan. Poleg novic pa boste tam našli tudi napovedi dogodkov v naši občini, brezplačno objavite 
osebno izkaznico vašega podjetja a li obrti, poiščete najmanjšo ulico... V kratkem pa prihaja izolski blog.

Shoto se ne da
Takšna je trenutno naslovnica spletne 
strani izolskega Shoto kluba, zraven 
pa je obvestilo, da je klub zaradi od
ločbe inšpektorja za gradnje trenutno 
zaprt, zato so morali tudi odpoveda
ti nekaj že dogovorjenih nastopov. 
Vendar pa z vseh strani že prihajajo 
pisma podpore, glasbeniki ponujajo 
solidarnostne nastope, podprl jih je 
izolski Mladinski svet in te dni so se le 
začeli tudi pogovori z občino Izola o 
možnosti, da objekt pod Belvederjem 
začasno prevzame vlogo izolskega 
mladinskega centra.

WWW.SHOTOKLUB.ORG

Bajc, d.o.o., PE Koper
Sermir 7C • 6000 Koper 
Tel.: 05 663 10 60 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica
Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica 
Tel.: 05 330 4510 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., Ajdovščina
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina 
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si

Ne z^mud ite priložnost^ 
zaloga letnikaizOO? po izjemnihicenah!

Avtocenter Bajc,"vaš prodajalec vozil Chevrolet

PLUS VELIKOVEC,

Veljavnost akcij do prodaje zalog. Za vse informacije se obrnite na Avtocenter Bajc. Naročnik oglasa: Avtocenter Bajc, Ajdovščina. Povprečna poraba goriva (mešani ciklus, l/100km): 5,2 -11,5. Povprečna količina emisij CO, (g/km): 127 - 264. Slike so simbolne.


